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 � OBRNICKÉ SLAVNOSTI

OBRNICE – Na starém obr-
nickém hřišti se konají 5. 9. 
od 14 hodin Obrnické slav-
nosti. Vystoupí František 
Nedvěd, Miloš Knorr, re-
vival AC/DC, revival NEW 
AGE OF SMOKIE a šermíř-
ská skupina ARMIGER.

 � JEDNÁNÍ ZASTUPITELŮ

MOST – Ve velké zasedací 
místnosti mosteckého ma-
gistrátu se 24. 9. ve 13 ho-
din koná veřejné zasedá-
ní mosteckých zastupitelů. 
Jednání bude přenášeno 
on-line na www.mesto-
most.cz.

 � VTELENSKÁ POUŤ

VTELNO – Spolek „Vtelno 
žije“ pořádá v areálu bý-
valé školky 19. 9. od 10 ho-
din Vtelenskou pouť a dět-
ský den. Program na www.
vtelnozije.cz

Současný most na PHK bude už brzo historií.

Radní doporučí zastupitelům rozhodnout o výběru 
nejvýhodnější nabídky na realizaci akce „Most přes uli-
ci Mezibořská v  Litvínově“. Tu podal dodavatel OHL 
ŽS, a.s. z Brna. Předpokládaná hodnota zakázky je 
zhruba 110 mil. Kč s DPH.  „Město obdrželo nabídky pě-
ti účastníků. Nejvýhodnější  podala brněnská firma OHL 
ŽS, a.s., a to o necelé 4 miliony vyšší, než byl předpoklad,“ 
informovala mluvčí litvínovské radnice Jitka Pavlíková. 
Město získalo na rekonstrukci ze Státního fondu do-
pravní infrastruktury dotaci 75 % uznatelných nákladů.

Demolice mostu a následná výstavba nového by měla 
začít v říjnu. Dokončení prací a uvedení do provozu by 
mělo být do 30. června 2022.  Po dobu demolice a vý-
stavby nového mostu bude doprava převedena na ob-
jízdné trasy po okolních místních komunikacích. Po-
hyb chodců bude možný obchůznými trasami. „Po ce-
lou dobu realizace stavby musí zhotovitel zajistit přístup 
k Podkrušnohorské nemocnici a LDN z Nerudovy ulice. 
Všechny objekty, které jsou přístupné ve stávajícím sta-
vu, musí být přístupné i během stavby,“ ujišťuje obča-
ny  mluvčí. 

Nový most, který se vybuduje přes ulici Meziboř-
skou, bude oproti stávajícímu užší. Jeho podoba vzešla 
z architektonické soutěže v roce 2016. „V rámci staveb-
ních úprav zpevněných ploch pod mostem se vybuduje 39 
parkovacích stání, z toho 2 parkovací místa pro invalidy. 
Součástí stavebních prací je také nové veřejné osvětlení 
na mostě i pod mostem a vegetační úpravy nezpevněných 
ploch,“ vyjmenovala dále Jitka Pavlíková.                  (sol)  

Demolice části hlavní tepny se blíží!
LITVÍNOV – Už za několik týdnů se skoro na dva roky 
částečně uzavře hlavní dopravní tepna v  Litvínově - 
most na PKH, který čeká demolice. Město už vybralo 
vítěze veřejné zakázky za více než 100 milionů korun.  

Během rekonstrukce budou muset řidiči počítat s větším provo-
zem navazujících ulic, zejména pak některých křižovatek, které 
už dnes jsou značně „ucpané“, zvláště ve špičce. Kritickým úse-
kem se stane zejména křižovatka u tzv. slunečních hodin. Pro-
voz zhoustne logicky také na křižovatkách ulic PKH a Valdštejn-
ská, která je před nájezdem na most. Dále pak zhoustne provoz 
na křižovatce „u hodin“, ulic PKH a S. K. Neumanna, přes niž po-
vede jedna z objízdných tras. Řidičům navíc nyní komplikuje pro-
voz i uzavírka kolem nádraží, zatím v jednom směru, kde se zača-
lo s budováním nového dopravního terminálu.   

ZBIGNIEW CZENDLIK 
„Postel, hospoda, kostel“

21. 9. od 19 hodin
Vstupné 190 Kč
Citadela Litvínov

Změna tras MHD
DO ODVOLÁNÍ!

MOST –  Toto pondělí se do odvolání uzavřela část okružní křižo-
vatky ulic Jana Opletala a Čs. armády. Důvodem je rozsáhlá oprava 
kanalizace v této oblasti. Dopravní podnik měst Mostu a Litvíno-
va vzhledem k této uzavírce hlásí změny na autobusových linkách   
17 a 20.

Trasa linky číslo 17 
Až do zastávky Čs. armády vede trasa po standardní trase. Dále 

pokračuje ze zastávky Čs. armády po objízdné trase ulice Vladisla-
va Vančury, Chomutovská, Čs. armády, Aloise Jiráska, Husitská do 
ulice Jana Opletala do zastávky Zahražany. Dále již jede po normál-
ní trase na konečnou dopravního podniku.

Trasa linky číslo 20 
Z Nádraží až do zastávky Zahražany jede po standardní trase, po-

kračuje ze zastávky Zahražany po objízdné trase ulicí Jana Opletala, 
Husitská a Aloise Jiráska, kde je konečná. Zpět jede po stejné trase.

Po dobu uzavírky budou přemístěny dvě zastávky
ČS. ARMÁDY - pouze pro linku 20. Zastávka je přemístěna do 

ulice Aloise Jiráska nad prodejnu KL Kamnářství.
GYMNÁZIUM - linky 17 a 20. Z ulice J. Opletala je zastávka pře-

místěna do ulice Aloise Jiráska nad prodejnu KL Kamnářství. (nov)

Most se začal stavět na začátku 70. let.   Foto: Ferdinand Čermák
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Ben Cristovao zahraje
ve vinařství Johann W

TŘEBÍVLICE – V pátek 18. září vystoupí v Zámeckém vinař-
ství Johann W  Ben Cristovao. Vstupenky jsou k zakoupení v před-
prodeji na xticket.cz. Pozor, kapacita míst je omezená, v prodeji je  
500 vstupenek!  Otevírá se v 18 hodin, koncert Ben Cristovao s ka-
pelou začíná ve 20 hodin.                                                               (nov)

Spanilá jízda on-line
MOST/LITVÍNOV - Letošní Spanilá jízda se uskuteční on-line. 

Přestože původní plány byly jiné, vzhledem k okolnostem muselo 
dojít k některým úpravám původního konceptu. Samozřejmě i letos 
je hlavním posláním Spanilé jízdy pomáhat. Bude probíhat veřej-
ná sbírka na nemocného Ondřeje. Pomozte tedy  5. 9. na FB Nada-
ce Unipetrol. Více informací na www.uniriders.cz.                      (nov)

JA N  PA PA R E G A
p r i m á to r  M o s t u

ZADAVATEL: UFO A PRO MOST  /  ZHOTOVITEL: MD VISION

ZASTAVÍME
VYLIDNOVÁNÍ
KRAJE

VO LT E 

42

Jedná se o čtyři parkoviš-
tě v ulicích Františka Kmocha, 
Okružní, Jana Zajíce a Albrech-
tická o celkové kapacitě 252 
parkovacích míst. Důvodem  je 
podle vedení města  i nevýhod-
nost smluv, z nichž některé byly 
uzavřeny v minulosti. „Bylo by 
vhodné, aby město mělo parko-
viště pod svou správou a vneslo 
do ní jednotnost. Stávalo se, že 
byly vedle sebe dvě parkoviště - 
na jednom se platilo pět set ko-
run, na druhém osm set. Smlou-
vy byly historické, nechápu, jak 
k  některým soukromníkům do-
putovaly. Mnohdy se jednalo 
o velmi slušný výdělek za nulo-

vé náklady. Pronajímatel si při-
šel ročně na tři až čtyři sta tisíc 
korun  za nic,“ podivoval se ná-
městek primátora Marek Hrvol. 

Město bude nadále parkoviš-
tě provozovat prostřednictvím 
městské policie. Ta v současnos-
ti provozuje několik parkovišť 
a skutečnost, že jsou pod do-
hledem městské policie, kladně 
vnímají i občané města. „Bude-
me řešit nejdříve odkupy majet-
ku, jako jsou závory a další pří-
slušenství. Máme vyčíslené i in-
vestice, které bychom do těchto 
parkovišť chtěli investovat. Řada 
z nich dostane nové oplocení ne-
bo se opraví stávající. Počítáme 

také s novým kamerovým systé-
mem. Nový model by měl fungo-
vat od ledna,“ upozornil Marek 
Hrvol. Parkoviště budou fungo-
vat v  různém režimu. Některá 
bude hlídat městská policie tak, 
jako například v ulici F. Halase, 
Pionýrů apod. Další parkoviš-
tě budou fungovat jen na závo-
ru a budou pod dohledem ka-
merového systému. Bude také 
dvojí cena, která zohlední stu-
peň ochrany a dohled nad par-
kovišti. Parkoviště budou obča-
nům sloužit v  podobném reži-
mu. Bude tedy možné si mís-
to pronajmout i na delší dobu. 
Motoristé budou včas informo-
váni o podmínkách provozu 
a ceně za parkování. „Jsme pře-
svědčeni, že to bude ku prospě-
chu občanů, kteří budou mít lep-

ší přehled a ochranu. V další eta-
pě počítáme s tím, že pod správu 
městské policie přejdou i parko-
viště, která mají nyní pod sprá-
vou technické služby -  například 
v  ulici V. Řezáče, u bloku 525 
apod. Technické služby budou 
na těchto parkovištích provádět 
pouze technickou správu a údrž-
bu,“ uvedl dále  náměstek.  

Město také počítá, že někte-
rá parkoviště bude do budouc-
na rozšiřovat a navyšovat jejich 
kapacitu. Je to příklad parkovi-
ště v ulice F. Kmocha, ale i dal-
ší. „Parkoviště budeme zvedat 
do pater, máme již několik tako-
vých vytipovaných. Kde to půjde 
a kde bude poptávka, určitě to 
budeme řešit tímto způsobem,“ 
ujistil náměstek.                            

(sol)

Město zruší soukromá parkoviště
MOST – Soukromníci, kteří měli v nájmu parkoviště na městských 
pozemcích, přijdou o „dobrý výdělek“. Radnice se rozhodla všem 
vypovědět smlouvy a parkoviště dát pod správu městské policie. 

Radnice se netají, že by na 
Benedikt chtěla upřít svou po-
zornost. Město už zadalo studii 
na úpravu amfiteátru.  „Chceme 
se soustředit na projekty směrem 
k  občanům. Neznamená to, že 
nebudeme rekonstruovat silnice, 
zastávky, ale chtěli bychom pro-
budit město zvelebením těchto 
areálů. Další bude Funpark a in-
ženýrské sítě a také park Střed,“ 
uvedl náměstek primátora Ma-
rek Hrvol. Amfiteátr a jeho zu-
šlechtění není novou myšlen-
kou. „Tento záměr je tu už dé-
le. Hledali jsme multifunkční 

prostor pro menší formy diva-
dla, kina, zábav pro děti, kon-
certy a toto je ideální místo,“ je 
přesvědčen mostecký primátor 
Jan Paparega.  Jedná se o stav-
bu z  osmdesátých let. Dnes je 
značně zchátralá a rekreačnímu 
areálu byla černou tečkou na 
kráse. „Za celou dobu se tu na 
nic nesáhlo. Elektřina je v  trist-
ním stavu a betonová plocha ta-
ké není ideální. Studie, kterou 
si necháváme zhotovit, vypadá 
velmi dobře. V  příštím roce by-
chom se chtěli vrhnout na pro-
jektovou dokumentaci,“ infor-

moval  primátor. Město počí-
tá, že by prostor zrekonstruova-
lo do dvou let. „Tuto scénu jsme 
oživili. Folkový Most ukázal, že 
lidé si sem umí najít cestu. Dob-
rý nápad byl i letní kino, i když 
výběr filmů se bude muset zlep-
šit a využívat by se mohlo již od 
června. Mohou se tu konat akce 
pro děti, koncerty a další aktivi-
ty,“ souhlasí náměstek primáto-
ra Marek Hrvol.  

U restaurace  
už nezaparkujete 

V souvislosti se stále větší ná-
vštěvností Benediktu  chce měs-
to zlepšit i parkování. Současné 
je v létě nedostačující a ne pří-

liš bezpečné. „I když jsme odsu-
nuli in-line dráhu za plot, stej-
ně je zde parkování problema-
tické. Je zbytečné, aby tu parko-
vali řidiči, obzvlášť v  létě, když 
je velká návštěvnost. Parkování 
od kruhového objezdu k  Bene-
diktu zamezíme zcela,“ upozor-
nil Marek Hrvol. Město má to-
tiž v plánu velkokapacitní par-
koviště, které by mělo poskyt-
nout dostatek místa. Vznikne 
místo současného autobazaru. 
„Technické služby už vypovědě-
ly  nájemci autobazaru smlou-
vu. Skončí na podzim. Místo se 
využije pro parkování návštěv-
níků Benediktu. Parkování bu-
de zdarma,“ prozradil náměs-
tek.                                        (sol)

Nový amfiteátr a letní kino na Benediktu
MOST – Benedikt je jednou z  priorit, na kterou se chce zaměřit 
město v příštím roce. Plánuje nový amfiteátr, letní kino,  parkoviště 
a další „vychytávky“.  

Představte si, že je vám pade-
sát, jste nezaměstnaní a více než 

tři roky hledáte práci. Navíc se 
považujete za odborníka v  da-

ném oboru a váš neúspěch 
jen umocňuje vaši frustra-
ci. Odpovíte na každý ale-
spoň trochu slušný inzerát, 
absolvujete spoustu poho-
vorů, při nichž vám o dva-
cet let mladší personalis-
ta s  arogantním úsměvem 
oznámí množství variací 
na větu: „Tak já si nemys-
lím, že se na danou pozici 
hodíte.“ 

A pak, znenadání, se 
ocitnete mezi poslední-

mi kandidáty na vedou-
cí post ve firmě, která 
nejenže působí ve va-
šem oboru, ale dokon-
ce vám nabízí specia-
lizaci, na  niž jste od-
borník; spása je na do-
sah. Vaši radost by snad 
mohla zkazit jediná věc. 
Tak trochu nedopatře-
ním jste totiž souhlasi-
li s tím, aby ředitel me-
zirezortních vztahů (ať 
už to znamená cokoliv) 
přišel k  vám domů na 
večeři. A tam se teprve rozhod-
ne, jestli tu práci dostanete. Je tu 
však problém. Navzdory zimě 
ve vašem bytě nefunguje topení, 
neboť když je zapnuté, tak pro-
téká, vaše žena naneštěstí neu-

mí vařit a váš byt vypadá – no, 
jemně řečeno poněkud staro-
světsky… Bohudík máte zkuše-
ného a světem protřelého souse-
da, který všechno dokáže vyře-
šit. Nebo ne?                    (nov)

Divadlo uvede opožděnou premiéru Host
Vynikající francouzská komedie o nezaměstnaném  

odborníkovi, který zoufale chce pracovat
MOST - Městské divadlo v Mostě uvede tento pátek  v české premi-
éře francouzskou komedii Host. V hlavních rolích se představí Mi-
chaela a Jiří Krausovi. Reprízy jsou naplánovány na 8. 9. od 17 hodin 
a 23. 9.  od 19 hodin.

Michaela Krausová

Jiří Kraus



V  ulici Čsl. armády u gym-
názia pokračuje rozsáhlá a ná-
ročná rekonstrukce porucho-
vého vodovodu a popraska-
né kanalizace pro zhruba 300 
napojených obyvatel. Litino-
vý vodovodní řad byl zprovoz-
něn v  roce 1932.  Dále oblas-
tí prochází ocelový přivaděč 
z  roku 1983. Jedná se o  poru-
chový úsek, který přivádí vo-
du do vodojemu Hněvín. Stoka 
je tvořena betonovým vejcem 
a pochází z roku 1960. „Kame-
rová prohlídka prokázala koro-
zi místy nad 50 procent, díry ve 
dně, praskliny, tvořící se kaver-
ny. Z těchto technických důvodů, 
a  v  koordinaci s  investiční akcí 
města, jsme se rozhodli pro re-
konstrukci vodovodu a  kanali-
zace,“ uvedl  mluvčí Severočes-
ké vodárenské Jiří Hladík. Stav-
ba se zahájila v  květnu. Dosud 
postupuje podle harmonogra-
mu a nevyskytly se žádné kom-

plikace. „Bohužel, bez dopravní-
ho omezení stavbu provádět ne-
lze. Stavba je členěna na etapy 
a postupně dojde k přechodným 
úpravám dopravního značení,“ 
uvedl mluvčí SVS. Výkopové 
práce jsou a budou prováděny 
v ul. ČSA, ul. Jana Opletala, ul. 
A. Jiráska. „V zimních měsících 
předpokládáme technologickou 
přestávku, zhruba leden – únor 
2021. Během ní nebudou žád-
ná dopravní omezení. Poté bu-
dou pokračovat dopravní ome-
zení v  potřebném rozsahu stav-
by,“ upřesnil Jiří Hladík.

Omezení nastanou i pro oby-
vatele připojené na dotčený vo-
dovod. Součástí stavby bude to-
tiž přepojení 38 kanalizačních 
přípojek včetně uličních vpus-
tí. Dojde k  výměně stávajících 
vodovodních řadů za nové, liti-
nové. Zásobování pitnou vodou 
je zatím bez jakéhokoliv ome-
zení. „Jakmile se začne s prace-

mi na vodovodních řadech, zá-
sobování obyvatel zajistíme po-
mocí suchovodů – potrubí pro-
vizorního zásobení vedené na 
povrchu, kdy se rekonstruova-
ný vodovodní řad odstaví a lidé 
jsou přepojeni na tento tzv. su-

chovod. Během stavebních prací 
dojde i ke krátkodobým (jedno-
denním) odstávkám vody, které 
budou způsobeny přepojováním. 
Občané budou v předstihu infor-
mováni,“ dodává mluvčí.                      

                (sol) 

Hurá do školy 
s novinkami a vylepšeními

Začátek září je pro děti vždy 
lehce stresujícím obdobím, pro-
tože se po prázdninách vrací do 
školních lavic. Obvyklé zaži-
té prázdninové režimy jsou ze 
dne na den pryč. Chodí se dří-
ve spát, denní činnosti se ve vět-
šině liší od těch letních, a když 
k tomu připočítáme letošní 
dlouhou koronavirovou pauzu, 
tak se dětem vrací skutečně vel-
mi ztěžka.

Je třeba mít pochopení a start 
školního roku zvolit  možná 
o něco pozvolnější,  než tomu 
bylo v minulých  letech. Otáz-
kou zůstává, jak se bude vyvíjet 
situace okolo covid-19 na pod-
zim a kolik omezení budou mu-
set studenti a žáci dodržovat.

Jistotou však zůstává, že po několika investičních akcích na ško-
lách, které zřizuje město Most, dostanou děti větší komfort a kva-
litnější možnosti pro výuku. Rekonstrukce proběhla na 4. ZŠ, mi-
mo jiné v podobě  kvalitní konektivity  s internetem, bezbariéro-
vých  úprav a dalších vymožeností.  Žáci 7. ZŠ si v září  a dalších 
měsících vyzkouší  nové, moderní multifunkční  učebny. Na 11. 
a 18. ZŠ  také proběhly drobné rekonstrukce.  Velkých a očekáva-
ných změn se po dlouhých letech dočkají také na 15. ZŠ, kde se in-
vestice šplhá k 45 milionům korun. Novinek tedy mají školská zaří-
zení mnoho a dle slov ředitelů jsou pedagogové připraveni novinky 
hojně využívat a zlepšit tak výuku dětí v budoucích letech.

Ráda bych za celé město Most popřála mnoho úspěchů v novém 
školním roce a přeji si, aby žáci i učitelé zvládli možná nařízení vlá-
dy a ta aby byla co nejefektivnější a nejrozumnější.

Markéta Stará,  
náměstkyně primátora města Mostu
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Markéta Stará

Radní vzali na vědomí petici 
za odstranění zmíněného hřiš-
tě. Jejím důvodem  je, že hřiš-
tě neplní svoji funkci. Schází se 
na něm mládež, která zde dělá 
hluk do pozdních večerních ho-
din, popíjí alkohol a ničí maje-
tek města. Petici podepsalo 126 
občanů, zejména z bloku 602 
a 603. Petici prověřil Odbor ži-
votního prostředí a mimořád-
ných událostí magistrátu a ještě 
letos se odinstalují dětské prv-
ky a následně dojde k  terénním 
úpravám. Herní prvky se  pře-

místí do rekreačního areálu Be-
nedikt. „Hřiště chceme odstra-
nit co nejdříve. Zpozdit se mo-
hou jen terénní úpravy. Na zru-
šení hřiště byl jednotný názor 
i v radě města,“ potvrdil náměs-
tek primátora Marek Hrvol. Mi-
mo jiné připustil, že město bo-
hužel stále ustupuje menšině li-
dí, která dělá nepořádek. „Nám 
se také nelíbí, že musíme řezat 
a odstraňovat lavičky. Jiný lék 
ale v tuto chvíli nemáme. V této 
oblasti jsme věc prověřovali, měli 
jsme vida, fotografie… Problém 

je zde dlouhodobý. Lidi to otra-
vuje, protože nemohou spát. Tak 
jim vyjdeme vstříc,“ upozornil 
náměstek. 

Děti chce město soustředit 
na hřiště typu Funparku, Rá-
kosníčková hřiště a podobně. 
„Bohužel tento trend tu je. Hřiš-
tě v  panelákové zástavbě bu-
dou stále více problematická 
a postupně se budou rušit. Po-
žadavky jsou také u bloku 525. 
Zde je opěrná zídka, kde se rov-
něž shlukují problematičtí lidé 
a mládež,“ dodal náměstek Hr-
vol. Mezi problematickou lo-
kalitu patří i ochozy a schodiš-
tě u nedávno zrekonstruované-
ho Divadla rozmanitostí. „I zde 

monitorujeme závadové chová-
ní, lidé jsou tu schopni poničit 
novou  fasádu, házejí kameny do 
oken…“ potvrzuje primátor Jan 
Paparega.  

Město chce  postupovat jinak 
než v minulosti, kdy prosazova-
lo vybudování centrálních hřišť. 
Ta jsou dnes postupně ruše-
na. „Máme v plánu v příštím ro-
ce nové prvky na některých hři-
štích. Plánujeme opravit skate-
park, kde je problém s  pojezdo-
vými plochami a jejich podložím. 
Chceme zatraktivňovat i dal-
ší zařízení. Bude se budovat no-
vé sociální zařízení u Funparku, 
kde bude i bistro,“ doplnil Ma-
rek Hrvol.                                    (sol)    

Ruší se další hřiště – tentokrát v Lidické 

Radní schválili přímé zadá-
ní veřejné zakázky společnosti 
GEMOS DOPRAVNÍ SYSTÉ-
MY, a. s. za bezmála 1,2 mil. Kč 
bez DPH. „Dodané moduly bu-
dou komunikovat s již zakoupe-
nými radary, které už jsou roz-
místěny po městě. Na základě 
těchto modulů budeme moci ři-
diče v případě překročení stano-
vené rychlosti sankcionovat ve 
správním řízení,“ uvedl primá-
tor Jan Paparega.  

Stávající radary jsou jen in-
formativní a podávají statistic-
ký přehled přestupků. Přesto 
podle vedení města účinek na 
řidiče mají, zejména na přes-
polní. „Zpracováváme analýzy 
a víme, kolik je na určitém mís-
tě přestupků. Místní řidiči, kte-
ří to již znají, pochopitelně rych-
lost již nedodržují. Ta čísla ale 
nejsou tak dramatická. Rozhod-
li jsme se tedy zvýšit účinnost 
a zakoupit radary ‚pokutové‘. 
Na druhé straně nechceme dě-
lat z Mostu policejní město, jako 

v některých sousedních městech, 
kde během jednoho měsíce shro-
máždili na dvacet tisíc přestup-
ků a nestíhali ani řidiče sankci-
onovat,“ zdůvodnil nákup no-
vých modulů náměstek primá-
tora Marek Hrvol. 

Zařízení budou mobilní. Bu-
dou se moci přesouvat na různá 
místa a město bude této výhody 
využívat. „Cílem není sankcio-
novat řidiče, kteří přesáhnou po-
volenou padesátku o tři kilomet-
ry v hodině, ale zejména ty, kte-
ří jezdí ve městě sedmdesátkou 
i více. I když podle expertů na 
dopravu bude nastavení odchyl-
ky znamenat určitý oříšek,“ po-
dotkl náměstek.  Za překročení 
rychlosti může řidič dostat po-
kutu  až dva tisíce korun. Město 
ale nechce být tolik přísné. „Po-
chopitelně v počáteční fázi bude-
me v  rámci řízení zohledňovat 
nejen kolik řidič jel, ale i to, zda 
se jedná o opakované překroče-
ní rychlosti a podobně,“ doplnil 
primátor.  

Radary budou moci očekávat 
řidiči již na přelomu roku. Stá-
vající informativní se využíva-
jí zejména na širokých komuni-
kacích na okraji města, kde často  

řidiči nedodržují rychlost. Jedná 
se například o ulici Žatecká, SNP, 
ČSA, Moskevská, Bělehradská, 
ale i třída Budovatelů, Rudolická 
apod.                                           (sol)

Řidiče ohlídají přísnější radary  
Za překročení rychlosti pokuta!

MOST – Město přitvrdí v boji proti pirátům silnic. Pořídí nové zaříze-
ní pro měření rychlosti aut. Umístěno bude na vybraných rizikových 
komunikacích a údaje z něj bude zpracovávat odbor správních čin-
ností mosteckého magistrátu. 

MOST – Trend rušení hřišť v panelákové zástavbě pokračuje. Tento-
krát z mapy města zmizí hřiště v Lidické ulici. A to ještě letos. Město 
vyhovělo občanům, kteří za jeho zrušení sepsali petici. 

Uzavírka v ČSA u kasáren  
potrvá rok! V zimě bude pauza 

MOST – Dopravní uzavírka s  omezením průjezdnosti ulice ČSA 
u gymnázia potrvá ještě celý rok! Řidiči se musí obrnit trpělivostí 
a vydržet objížď ky tohoto frekventovaného úseku. Obyvatelé by se 
pak měli připravit na krátkodobé odstávky vody. Přes zimu nastane 
pauza bez omezení.   

Budoucnost Mostu
na druhý pokus

MOST - Na  mosteckém magistrátu (ve velké zasedací místnosti ve  
4. patře) se ve středu 30. září od 16 hodin koná druhé opakované ve-
řejné projednání upraveného Návrhu územního plánu města Mostu 
a vyhodnocení jeho vlivů na udržitelný rozvoj území.

Upravený návrh je od 19. 8. až  do 30. 9.  vystavený k veřejnému 
nahlédnutí. Námitky proti návrhu územního plánu mohou podat 
pouze vlastníci pozemků a staveb dotčených návrhem řešení, opráv-
něný investor a zástupce veřejnosti, a to nejpozději do 7 dnů ode 
dne veřejného projednání - do  7. 10.                                            (nov)

 Město muselo kvůli opravě vodovodu odložit plánovanou rekonstruk-
ci komunikace v  ČSA. Dojde k  ní v  následujících letech. K dokončení 
oprav vodovodu a kanalizace a zároveň i k ukončení dopravních ome-
zení v této lokalitě dojde do 7. srpna 2021. 
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PONDěLÍ
Hovězí vývar s játrovými knedlíčky 30 Kč

150 g Plátek vepřové krkovice, grilovaná zelenina,  125 Kč 

 šťouchaný brambor 

350 g Lasagne bolognese 115 Kč

350 g Listový salát s pomeranči, vlašskými ořechy  105 Kč 

 a hermelínem, pečivo

ÚTERÝ
Boršč  35 Kč

150 g Hovězí pečeně na slanině, dušená rýže 125 Kč

150 g Smažená vepřová krkovice, bramborová kaše, citron 115 Kč

350 g Vepřové rizoto po srbsku, sýr, kyselá okurka 105 Kč

STŘEDA
Tomatový krém s mozzarellou 35 Kč

150 g Kuřecí medailonky v bylinkové krustě, šťouchaný brambor,  125 Kč 

 sýrový dip

350 g Plněné bramborové knedlíky uzeným masem,  115 Kč 

 dušené zelí, cibulka

350g Caesar salát s kuřecím masem, slaninou a česnekovými  115 Kč 

 krutony

ČTVRTEK
Kuřecí vývar s masem a nudlemi 30 Kč

220 g Kološvárské pečené kuře, bramborové noky 125 Kč

150 g Smažený holandský řízek, bramborová kaše, okurkový salát 115 Kč

350 g Lívanečky s jablky, skořicí, citronovým krémem a šlehačkou 105 Kč

PÁTEK
Kulajda s vejci 35 Kč

150 g Štěpánská hovězí pečeně, dušená rýže 125 Kč

150 g Kuřecí prso, fazolové lusky, smetanové brambory 115 Kč

150 g Smažený sýr, vařený brambor, tatarská omáčka 105 Kč

SPECIÁL

340 g PEČENÁ KACHNÍ STEHNA S ČERVENÝM ZELÍM A RESTOVANÝMI  165 Kč 

 BRAMBOROVÝMI NOKY S BYLINKAMI

Doba přípravy speciálu je cca 20 min

Druhy alergenů obsažených v pokrmech na dotaz u obsluhujícího personálu.

POLEDNÍ MENU
7. 9. – 11. 9. 2020

Při objednávce hlavního chodu
je voda v ceně menu. 

Výdej poledního menu 11:00–14:00 hod.
Na stravenky vracíme do 10 Kč

Třebívlické vinobraní
TŘEBÍVLICE - V sobotu 12. září od v 13 do 23 hodin se koná u zámku 
Hudební festival Švestkové dráhy a Třebívlické vinobraní. Vstup je 
zdarma.

Program: Od 13 hodin kapela Jelen, od 15 hodin  Barbora Polá-
ková, od 17 hodin Support Lesbiens, od 19 hodin  Ewa Farna a ve 
21 hodin  ATMO music. Akci pořádá Švestková dráha a AŽD. Změ-
na programu vyhrazena dle vyhlášených opatření vlády k zamezení 
šíření koronaviru.                                                                                (nov) 

Teplárna zve  
na úklid Benďáku
MOST/KOMOŘANY - Kampaň k úklidové akci „Ukliďme svět, ukliď-
me Česko“,  která kvůli pandemii koronaviru utichla, znovu ožívá. 
Realizace celostátního úklidu, stejně jako akce komořanské teplár-
ny s podtitulem „Ukliďme Benďák, ukliďme Most“, se koná 18. září.

„Již na začátku roku jsme se rozhodli připojit k celostátní dobrovol-
nické akci, jejímž cílem je uklidit nelegální skládky a nepořádek sdí-
lených prostor. My jsme si k  úklidu po dohodě s městem vybrali spor-
tovně-rekreační lokalitu okolo Benediktu. Spolu s našimi zaměstnanci 
se k naší akci závazně přihlásilo několik mosteckých základních škol 
a také klub seniorů. Bohužel situace okolo covid -19 realizaci úklidu 
nepřála, museli jsme akci zrušit,“sdělila tisková mluvčí společnosti 
a zároveň jedna z organizátorek firemního úklidu Miloslava Kuče-
rová a dodala: „Věříme, že se nám podaří uklidit kousek našeho města 
v přesunutém termínu a to v pátek 18. září od 9 hodin. A také doufá-
me, že všichni, kteří se s námi chtěli na úklidu Benediktu podílet, nám 
zůstanou věrní a opět se k nám připojí, bude-li to jen trochu možné.“

Dobrovolníci z řad veřejnosti se mohou hlásit na webové strán-
ce: https://www.UklidmeCesko.cz/event/24543/, přijít však mohou 
i bez předchozího přihlášení. Sraz účastníků je na Benediktu, v pá-
tek 18. 9. v 9  hodin na parkovišti před penzionem.

Pro účastníky bude připraven teplý nápoj, po akci opékání buřtů. 
Pro děti pak menší program a odměna.                                             

  (nov)

Letošních krajských voleb, 
které se uskuteční již 2. a 3. říj-
na, se zúčastní také nový poli-
tický projekt s  názvem LEPŠÍ 
SEVER. Ten v červnu předsta-
vili zástupci úspěšných lokál-
ních hnutí ProMOST a Ústec-
ké fórum občanů. Spolu s  ni-
mi se ale na kandidátce obje-
ví celá řada dalších zajímavých 
jmen z řad nezávislých kandi-
dátů. Jedním z  nich je i lídr 
LEPŠÍ SEVER a kandidát na 
hejtmana Martin Klika. Toho 
v  první trojici doplní na dru-
hém místě náměstkyně primá-
tora Ústí nad Labem Věra Ne-
chybová a na třetí pozici pri-
mátor Mostu Jan Paparega. 

Barevné kloboučky s  logem 
LEPŠÍ SEVER můžete v  těch-
to dnech vídat na ulicích měst 
v Ústeckém kraji poměrně čas-
to. Kandidáti představují své 
programové priority a baví 
se s  občany o tom, co je trápí 
v místě jejich bydliště. „Naši li-
dé mají za sebou kus tvrdé prá-
ce přímo tady v kraji a vědí, co 
je potřeba. Ve vedení kraje bu-
dou potřeba politici, kteří se už 
osvědčili v  praxi i ve volbách. 
Jsem moc rád, že členem našeho 
týmu je i primátor Mostu, proto-
že tam je situace hodně složitá, 
a přesto si s tím kolegové z Pro-
MOSTu dokážou poradit,“ ří-
ká lídr za LEPŠÍ SEVER Mar-
tin Klika. 

Mezi hlavní priority po vol-
bách má podle něj patřit řeše-

ní dlouhodobých problémů se 
sociálně vyloučenými oblastmi, 
jako jsou právě třeba ty v Mos-
tě. „Vláda zřídila Agenturu pro 
sociální začleňování a ta v nej-
postiženějším kraji prakticky vů-
bec nefunguje. Tak kde tedy pů-

sobí? Tuhle kompetenci bychom 
rádi svěřili lidem, kteří naše pro-
středí znají a nebudou nám na 
dálku radit. Máme tu už dnes 
dost schopných a zkušených li-
dí,“ naráží na jeden z konkrét-
ních problémů Jan Paparega. 

Kriminalita i úspěchy
  Velkým tématem je podle 

něj také bezpečnost v  ulicích 
a drobná kriminalita, kterou ni-
kdo nedokáže potrestat. „Pracu-
jící slušný člověk vystoupí z auto-
busu na cestě z  práce a musí se 
potýkat s  hloučky přiopilých vý-
rostků.  Chcete se normálně vy-
spat do práce, ale vaše hlučné 
sousedy nikdo neumravní. A po-
licie měří rychlost a rozdává po-
kuty za psy bez vodítka. To je re-
alita dnešních dnů. Potřebuje-
me více spolupráce mezi krajem 
a městy, abychom tomu dokáza-
li čelit. Proto také kandiduji za 
LEPŠÍ SEVER, jinak to tady to-
tiž lepší nebude,“ myslí si primá-
tor Mostu. 

Poukazuje ale i na konkrét-
ní opatření, které se mu podaři-
lo v Mostě zavést. Jde o asistenty 
prevence kriminality, kteří zpra-
vidla bydlí v problémových ob-
lastech, znají místní obyvatele 
a dokážou odhalovat rizika, kte-
rá pak řeší ve spolupráci s  po-
licií. „Zákony platí pro všechny 
stejně a je jen na nás, jestli si je-
jich dodržování dokážeme prosa-
dit,“ uzavřel Jan Paparega. (nov)

LEPŠÍ SEVER chce konečně  
zatočit se sociálními  

problémy v kraji 

Na kaNdidátce LePŠÍ SeVeR Se  
objeVÍ i daLŠÍ zajÍmaVá jméNa: 

eva džumanová – dlouholetá starostka města Šluknov 
Lukáš konečný – mistr světa v boxu a radní města Ústí nad Labem
Hana martinková – reprezentantka ČR v házené 
marek Hrvol – náměstek primátora města Most
miroslav andrt – radní Ústeckého kraje a místostarosta Štětí 
jaromír Franta – odborový předák a zastupitel obce Boleboř
zbyněk Šimbera – dlouholetý starosta města Duchcov 
František Rybka – velitel družstva profesionálních hasičů, manažer
jan eichler – předseda Klubu českých turistů Ústeckého kraje a ředitel DDM Ústí n. Labem
zdeněk matouš – náměstek hejtmana Ústeckého kraje a dlouholetý starosta města Krupka  
Vlastimil Vozka – radní a bývalý primátor města Most 
martin krákora – praktický lékař a zastupitel města Chomutov
Patrik christian cmorej – zdravotnický záchranář a vysokoškolský pedagog
Gabriela Nekolová – předsedkyně Hospodářské a sociální rady Ústeckého kraje
Sáša Štembera – chirurg 
julius turko – podnikatel a bývalý strážník Městské policie
Fabiana bytyqi – mistryně světa v boxu  

Lídrem kandidátky LEPŠÍHO SEVERU a kandidátem na hejtmana Ústeckého kraje je současný náměstek 
hejtmana Martin Klika.
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SERVIS SPOTŘEBNÍ
ELEKTRONIKY

Servis TV-plazma, LED TV, LCD TV, monitory, dálkové ovladače. Servis 
audiotechniky - CD, DVD rádio, zesilovače,  přehrávače, gramofonya další.

POZÁRUČNÍ SERVIS VŠECH ZNAČEK. PARTNER SKYLINK 
(SATELITY, ANTÉNY - MONTÁŽ A SERVIS)

PAVEL KUBÁT
Víta Nejedlého 1186 (stará mostecká tržnice)

Tel: 606 424 628

VODA
PLYN
TOPENÍ
ELEKTRIKA
OTEVÍRÁNÍ
DVEŘÍ

800 136 018bezplatná 
linka

Pionýrů 1501, Most
tel.: 417 639 296

HAVARIJNÍ SLUŽBA

(pro SBD Krušnohor od 15 hod.)

servis a montáž výtahů

BÉNÉFICE s.r.o.
Člen skupiny YSSEN GROUP a.s.

hledá na hlavní pracovní poměr – výkon činnosti na základě příkazní smlouvy

PRACOVNÍ NÁPLŇ:
Kompletní zpracování účetnictví 
společnosti – podvojné účetnictví
Zadávání mezd
Majetkové účetnictví
Reporty pro vedení společnosti
Personalistika
Administrativní práce

POŽADAVKY:
Minimálně SŠ vzdělání ekonomic-
kého směru
Velmi dobrá znalost podvojného 
účetnictví
Dobrá znalost mzdové agendy, 
dobrá znalost skladového 
hospodářství
Praxe v oboru min. 5 let
Schopnost reportingu manage-
mentu společnosti
Znalost legislativy v dané oblasti
Práce s PC – MS Office – zejména 
Excel – velmi dobře uživatelsky

Samostatnost, spolehlivost, 
pečlivost, odpovědnost
Schopnost pracovat v týmu

NABÍZÍME:
Zázemí stabilní a silné společnosti
Dobré finanční ohodnocení (fixní 
plat a osobní ohodnocení)
Zodpovědnou perspektivní práci 
ve tabilní dynamické společnosti
Práci v menším kolektivu
Možnost seberealizace 
a samostatné práce
Příjemné pracovní prostředí

NÁSTUP:
Dohodou, možný ihned

Informace o přijímacím 
pohovoru na telefonu 
774 707 297 nebo na 
e-mailu orctova@yssen.cz

KANDIDÁTA/KU NA POZICI
HLAVNÍ ÚČETNÍ - EKONOM

MOST - Počasí ovlivnilo prů-
běh nedělního programu mo-
toristického podniku TOTAL 
Czech Truck Prix, který se jel 
o uplynulém víkendu na mos-
teckém autodromu. Zatímco 
dva sobotní závody evropské-
ho šampionátu okruhových 
tahačů European Truck Racing 
Championship (ETRC) se odje-
ly bez problémů, první nedělní 
závod sportovní komisaři kvůli 
dešti odložili. Uvažovali i o jeho 
zrušení, nakonec jen posunuli 
start o hodinu a půl. Z důvodu 
časové prodlevy ale jezdci už 
nemohli absolvovat závěrečné 
měření sil. Málem se tak zopa-
koval scénář z  loňského roku, 
kdy se kvůli mohutné průtrži 
mračen odjely jen dva závody 
ze čtyř. 

„Víkend se přesto vydařil, li-
dé se nenechali odradit ani ome-
zeními v souvislosti s epidemio-
logickou situací, ani nepřízní 
počasí. Uspořádání závodů by-
lo náročné, vyžádalo si mnoho 
sil, vyjednávání a kompromisů. 
I proto jsme moc rádi, že si naši 
věrní fanoušci cestu k nám i ten-
tokrát našli,“ uvedla obchodní 
a marketingová ředitelka spo-
lečnosti AUTODROM MOST 
Jana Svobodová.

Při svém domácím vystou-
pení fanoušky určitě nezklamal 
Adam Lacko z  týmu Buggyra 
Racing. V nedělním závodě do-
jel druhý, což s připočtením ví-
tězství v sobotním druhém zá-
vodě a čtvrtého místa v  zaha-
jovacím klání celého víkendu 
znamená vynikající výsledek. 
Z pole position odstartoval do 
nedělního závodu po suverén-
ním výkonu v  kvalifikaci Ma-
ďar Norbert Kiss a vše napoví-
dalo tomu, že jej suverénně vy-
hraje. Zhruba tři kola před cí-
lem jej ale postihly technické 
potíže, vedoucí pozici tak mu-
sel přenechat dosud druhému 
Saschovi Lenzovi, neodolal ani 
Davidovi. Kiss nakonec uhájil 
alespoň bronz před šestinásob-

ným německým mistrem Evro-
py Jochenem Hahnem.

A právě čtveřice Lenz (41 
bodů), Kiss (37), Lacko (35) 
a Hahn (33) posbírala v  prv-
ních třech závodech sezony 
největší příděl bodů a vévo-
dí průběžnému pořadí šam-
pionátu. TOTAL Czech Truck 
Prix byl totiž úvodním podni-
kem letošního zkráceného roč-
níku ETRC. Epidemie koro-
naviru a nemoci covid-19 to-
tiž zhatila uspořádání prvních 
dvou na okruzích Nürburgring 
v Německu a Slovakia Ring ne-
daleko Bratislavy. Kalendář 
2020 počítá ještě s pěti závod-
ními víkendy, epidemiologic-
ká situace se ale neustále vyví-
jí a mění.

 „Zkrácený program nás mr-
zí kvůli týmům a jezdcům, ale 
zejména kvůli divákům. Jsou to 
fandové srdcaři. Přišli se podí-
vat, i když podmínky byly vzhle-
dem k  epidemii nestandardní 
a nekomfortní proti tomu, na co 
jsou zvyklí. Chceme jim moc po-

děkovat,“ vyjádřila své uznání 
Svobodová. Opatření proti ší-
ření epidemie si vyžádalo uza-
vření paddocku pro veřejnost, 
rozčlenění areálu do sektorů 
a omezení počtu diváků na ma-
ximálně 4  000 v  každém z  ví-
kendových dnů.

Jezdci vložené série MAXX 
Formula stihli odjet svůj neděl-
ní závod na suchu, jezdci série 
Clio Cup Central Europe, Seyf-
farth Audi Sport R8 LMS Cup 
a Tourenwagen Legenden jej 
zvládli i na mokré trati. V pří-
padě trucků to ale možné neby-
lo. „Pro tahače vzhledem k to-
náži a především pneumatikám, 
které na rozdíl od cestovních vo-
zů neodvádějí tak kvalitně vo-
du, by byl start velmi riskant-
ní,“ vysvětlil rozhodnutí komi-
sařů sportovní ředitel autodro-
mu Jindřich Hrneček.

Hrdinou víkendu pro české 
fanoušky byl i vynikající jezdec 
Tomáš Pekař. Zatímco úvod-
ní sobotní závod v  Mostě se 
mu nevydařil podle představ 

a skončil čtvrtý, šanci na neděl-
ní reparát využil s plnou pará-
dou. Stíhací jízdou ze šestého 
místa na startu se brzy propra-
coval až do čela a triumf v zá-
vodě už si vzít nedal.

Závodní víkend přinesl i no-
vý traťový rekord. Zasloužil se 
o něj v  sobotním závodě sé-
rie MAXX Formula Rakušan 
Bernd Herndlhofer s mono-
postem Arrows A22. Nejrych-
lejší kolo zvládl v čase 1:22,981 
minuty. O bezmála tři vteřiny 
tak překonal 11 let staré maxi-
mum Němce Stefana Mücke-
ho ve  voze Mercedes C-Klas-
se DTM.

Součástí TOTAL Czech 
Truck Prix byla už počtvr-
té přehlídka The Most Truck 
Fest určená všem truckerům, 
spedičním, dopravním společ-
nostem a milovníkům kamio-
nů z řad široké veřejnosti. Spa-
nilá jízda účastníků festivalu 
po velkém závodním okruhu 
zpestřila sobotní program zá-
vodního víkendu.             (nov)

 Vrchol sezóny - závod tahačů  
smáčel déšť, fanoušci ale nezklamali

Zadavatel: ANO 2011; Zpracovatel: Production Team, ANO 2011, Tomáš Sarnovský
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ZDRAVOTNICKÝCH 

ZAŘÍZENÍ
• Nastavíme koncepci zdravotnictví, která 

povede ke zkrácení čekacích lhůt na specializovaná 
vyšetření

• Zařídíme vznik nových zubařských ordinací a obnovíme zubařskou pohotovost 
dostupnou 24 hodin/den

• Zařídíme pokračování naší úspěšné Kotlíkové dotace na další výměnu starých kotlů
• Zahájíme práce na projektech odklonu od uhlí a nahradíme ho čistějšími zdroji zejména v teplárnách

• Zajistíme doplnění a modernizaci IT systémů škol zřizovaných krajem
• Zahájíme bonusové programy motivující studenty k úspěšnému dokončení učňovských 

a středních škol

JAN SCHILLER
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Zavedením ekologických vo-
zidel  se sníží provozní nákla-
dy podniku a značně se  sníží 
dopad na životní prostředí při 
podpoře obnovy rekultivova-
ných území. Pořídí se dva více-
účelové nákladní elektromobi-
ly pro každodenní zajištění čin-
ností společnosti a dopravní ob-
služnosti jezer Milada a Most. 
Projekt se spolufinancuje z Ev-
ropského fondu pro regionální 
rozvoj, Operačního programu 
Podnikání a inovace pro konku-
renceschopnost. Celkové nákla-

dy na pořízení jednoho vozidla 
včetně dobíjecí stanice jsou 1,75 
mil. Kč.  „Jsme rádi, že se nám 
podařilo získat část prostředků 
z Evropského fondu pro regionál-
ní rozvoj na nákup vozidel, kte-
rá nebudou rušit návštěvníky na-
šich jezer. Jedná se o ekologická 
bezemisní užitková vozidla, kte-
rá využijeme při práci na roz-
sáhlých územích kolem obou na-
šich rekultivovaných jezer,“ uve-
dl Walter Fiedler, ředitel Palivo-
vého kombinátu Ústí. 

(nov)

Při správě jezer pomůžou nové elektromobily 
ÚSTECKÝ KRAJ – Palivový kombinát Ústí vybral ve výběrovém řízení 
dva vozy s elektrickým pohonem od českého výrobce TPC Industry. 
Elektromobily se budou využívat při správě jezera Milada  a jezera 
Most.

Lidé se nenechali odradit ani omezeními v souvislosti s epidemiologickou situací, ani nepřízní počasí. Uspořá-
dání závodů bylo letos náročné, vyžádalo si mnoho sil, vyjednávání a kompromisů.

Palivový kombinát jde cestou ekologie.

K zakoupení  je i na Lesní správě Litvínov (bývalé polesí Klíny), 
každé pondělí a čtvrtek od 15 do 17 hodin. Kontakt: 725 627 741. 
Neprodávají se   jednotlivé kusy masa, ale jedná se vždy o celé vy-
vržené zvíře. Podrobné informace o prodeji zvěřiny se dozvíte na 
www.zlesanastul.cz.                                                                            (nov)

DRUhY ZVěŘE A CENA ZA 1 KG VČ. DPh
Srnčí
do 10 kg - 65 Kč/kg
nad 10 kg - 105 Kč/kg
Jelení 
75 Kč/kg
Prase
do 20 kg - 35 Kč/kg
20 až 70 kg - 45 Kč/kg
nad 70 kg - 35 Kč/kg

Je libo zvěřinu?
LITVÍNOV - Na lesních správách Lesů ČR a divizích Vojenských lesů 
a statků zahájili přímý prodej zvěřiny. 
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Z Rady města Mostu

Světluška je dlouhodobý pro-
jekt Nadačního fondu Českého 
rozhlasu, který pomáhá těžce 
zrakově postiženým. Ve dnech 
od 7. 9. do 11. 9. se v ulicích ob-
jeví dvojice dobrovolníků, kteří 
v rámci celonárodní sbírky Svět-
luška budou vybírat do svých 
„lucerniček“ příspěvky. Přispět 
lze jak koupí sbírkového před-

mětu, tak i bez ní samostatným 
finančním darem. Všechny sbír-
kové předměty jsou vyráběné 
v Česku a z materiálů, které pro-
spívají lidem i přírodě, bez po-
užití zbytečných obalů. Do sbír-
ky lze však přispět i jinými způ-
soby. Je například možné zaslat 
příspěvek přímo na účet fon-
du či formou DMS anebo kar-

tou přes webové stránky Svět-
lušky. Všechny možnosti jsou 
dostupné na stránkách fon-
du  www.svetluska.rozhlas.cz. 
„My ovšem budeme rádi, když 
přijdete k nám do knihovny, kde 
pro vás máme připraveny svítící 
kartáčky Herbadent, peněženky 
a papírová tykadla, která oce-
ní především děti.  A u nás na-
víc můžete přispět až do konce 
září a ještě si půjčit pěknou kni-
hu,“ doplňuje knihovnice Sil-
vie Knolová.                     (nov)

Sbírkové dny Světlušky v knihovně
LITVÍNOV - Rok se s  rokem sešel a v  litvínovské knihovně se opět 
chystá sbírka pro nevidomé. Začíná současně s  celorepublikovou 
akcí Sbírkové dny Světlušky 7. září a potrvá až do konce měsíce. 

Ústecký  kraj terorizují ob-
chodníci s chudobou a finanč-
ně i psychicky ho vysávají ne-
pracující a nepřizpůsobiví  
obyvatelé. Jak chcete tento 
problém řešit?

Zjednodušit sociální dávky. 
Nemá být jedna  dávka na by-
dlení, další na dopravu, na pas-
telky, nebo na něco jiného. Jed-
na platba na osobu a rodinu, 
a to v  takové výši, aby se sku-
tečně vyplatilo pracovat. Je to 
i o přístupu 
s o c i á l n í c h 
pracovníků 
a úředníků – 
musí mít  od 
politiků jas-
ný pokyn: pomáhejte primárně 
těm, co si pomoct chtějí nechat 
a kteří se do svízelné sociální 
situace nedostali vlastní vinou. 
Pokud je někdo chronicky ne-
zaměstnaný několik let, je pro-
blém hlavně v něm. V tom pří-
padě mu má stát zajistit jen zá-
kladní podporu.

Jak hodlá Trikolora docílit, 
aby z Ústeckého kraje neod-
cházeli mladí lidé?

Mladí lidé přestanou z  kra-
je odcházet, až zde uvidí bu-
doucnost, ale tu si musí vytvo-
řit sami. My jako Trikolóra jim 
ulehčíme, že budou platit niž-
ší daně, zastavíme destrukci 
menších nemocnic a zavedeme 

pořádek podporou skutečných 
policistů na ulici. Nevěřím 
v zázračná řešení politiků a do-
tační programy, na kterých se 
obohatí akorát pár kmotrů. Ús-
tecký kraj má nádhernou pří-
rodu, vlastní bydlení zde seže-
nete za zlomek toho, co v Pra-
ze a dalších velikých městech, 
dopravní obslužnost (dálni-
ce D8 i železnice) je na tom ta-
ké relativně dobře, i když ještě 
je co zlepšovat – prosazujeme 

dostavbu D7. 
V Ústí na La-
bem je vysoká 
škola. Zkrátka 
představa Ús-
teckého kraje 

jako nějakého místa, kde dávají 
lišky dobrou noc, je lichá. Zů-
stávejte tady! 

Pokud byste měl dát pomy-
slnou „injekci“ českému škol-
ství, jaká by to byla?

Debyrokratizace. Klidně 
bych zrušil celý zákon o pe-
dagogických pracovnících. Ja-
ko ředitel jsem až do roku 2004 
fungoval bez školského záko-
na, dnes má ten zákon něko-
lik set stran. Ředitelé mají ří-
dit školu a učitelé učit, ne vy-
plňovat formuláře. Stát má dů-
sledně kontrolovat výsledky 
vzdělávání a nastavit přehled-
ný a transparentní systém fi-
nancování. 

S kterou konkrétní stranou 
či hnutím, které kandidují 
do Zastupitelstva Ústeckého 
kraje, byste nejraději vládli 
Ústeckému kraji a proč?

 Na celostátní úrovni vždy 
říkám, že vládnout budeme 
s  tím, s  kým prosadíme nejví-
ce z našeho programu.    

    (red)

O křesla v krajském zastupitelstvu Ústeckého kraje zabojuje mimo 
jiné i hnutí Trikolóra. Jak vnímá problémy tohoto kraje předseda Tri-
kolory Václav Klaus mladší a jak by je zástupci Trikolory v případě 
zvolení měli řešit, prozrazuje v následujícím rozhovoru.

Václav Klaus ml.:  
„Mladí musí vidět budoucnost“

PODĚKOVÁNÍ
TJ Sokol Litvínov – Lom děkuje majiteli postupně obnovované-

ho zámku v Korozlukách za umožnění návštěvy zámku, kterou so-
kolská jednota uskutečnila v rámci letních aktivit. Velkým zážitkem 
pro všechny účastníky byla prohlídka interiéru korozluckého zám-
ku spojená s obsáhlým a působivým výkladem jeho historie až po 
současnost. Pro všechny účastníky to bylo příjemné odpoledne. 

 Za TJ Sokol Litvínov – Lom M. Srbová      

 V přípravných třídách  
méně dětí

MOST – Radní schválili od 
1. září 2020 do 30. června 2021 
výjimky z nejnižšího počtu dě-
tí v přípravné třídě základních 
škol následovně: V  ulici U Sta-
dionu (3. ZŠ) z 10 na 7 dětí, v uli-
ci Václava Talicha (4. ZŠ) z 10 na 
8 dětí, v  ulici Obránců míru (11. 

ZŠ) z 10 na 6 dětí, v ulici Roz-
marýnová  (14. ZŠ) z 10 na 6 dě-
tí a v ulici J. A. Komenského z 10 
na 9 dětí. Důvodem malého po-
čtu dětí jsou odložená vyšetře-
ní pedagogicko-psychologické 
poradny způsobená  koronavi-
rovými  opatřeními. Počet dětí 
v přípravné třídě se tedy může 
v průběhu nového školního ro-
ku navýšit. 

Hospodaření  
s přebytkem

MOST – K  prvnímu pololetí 
letošního roku město Most hos-
podařilo s přebytkem přes 56 
mil. Kč. Příjmy včetně sociální-
ho fondu byly  713 mil. Kč, z to-
ho daňové 528 mil. Kč a nedaňo-
vé  69 mil. Kč. Kapitálové příjmy 
byly 4 mil. Kč a přijaté transfery  

110 mil. Kč. Výdaje včetně soci-
álního fondu jsou 657 mil. Kč, 
z toho běžné výdaje 548 mil. Kč 
a kapitálové 108 mil. Kč. 

Výjimky pro autodrom
MOST – Zastupitelé rozhod-

nou o udělení výjimek z míst-
ní vyhlášky pro mostecký auto-
drom. 

Radní doporučují zastupi-
telům schválit AUTODROMu 
MOST výjimku pro pořádání 
výcvikových kurzů řidičů vozi-
del integrovaného záchranného 
systému v rámci veřejné zakáz-
ky ministerstva vnitra na poly-
gonu v roce 2020 a to:  9 a 29. zá-
ří., 1, 8, 12, 13, 14, 19, 20, 21, 22, 
26, 27 a 29.října,  2, 3, 4, 5, 9, 10, 
11, 12 16, 18, 19,  23., 24,  25 a  26 
listopadu vždy od 18 do 22  ho-
din. Výstražné zvukové signá-
ly na vozech při výcviku nebu-
dou používány a světelné signá-
ly pouze sporadicky. Dále dopo-
ručují neschválit  v těchto dnech 
pořádání výcvikových kurzů od 
22 do 02  hodin.                         (sol)

Obědy pro děti
LITVÍNOV - Děti ze Základní školy speciální a Praktické školy 

Litvínov a 17 dětí ze Základní a mateřské školy Litvínov-Janov pod-
poří darem společnost Women for Women. Z peněz jim budou hra-
zeny školní obědy. Pokrytí nákladů na obědy se týká celého školní-
ho roku.

V Hamru lepší parkování 
LITVÍNOV - Nedostatek parkovacích míst v Litvínově-Ham-

ru pomůže vyřešit zjednosměrnění Hamerské ulice. Tento problém 
v Hamru řeší obyvatelé řadu let. Ani nově vybudovaná parkoviš-
tě situaci nepomohla úplně vyřešit. Zvláště v zimě parkování ztěžu-
je nejen napadaný sníh, ale i námraza na silnicích ve svahu. „Roz-
hodli jsme se Hamerskou ulici zjednosměrnit ve směru od Litvínova 
do Janova. Při realizaci není potřeba stavebních úprav, ale pouze změ-
na vodorovného a svislého dopravního značení. V ulici přibude zhru-
ba 60 nových parkovacích míst,“ vysvětlil místostarosta Karel Rosen-
baum.                                                                                                   (sol)

Více sedaček na stadionu
LITVÍNOV – Do zahájení sezóny musí HC Verva Litvínov spl-

nit požadavky Licenčního řádu pro účast v Extralize ledního hokeje 
a na Zimním stadionu Ivana Hlinky zvýšit počet míst k sezení. „Po-
dle připravované aktualizace licenčního řádu  je nutnost navýšení ka-
pacity míst k sezení v počtu minimálně 2 000 míst. V některých čás-
tech zimního stadionu se proto doplní sedadla,“ uvedla mluvčí radni-
ce Jitka Pavlíková. Veškeré náklady uhradí HC VERVA bez finanční 
spoluúčasti města Litvínova. Odhadované náklady vyšplhají zhruba 
na 1 milion korun.                                                                             (sol)

Veřejné zakázky naplno
LITVÍNOV – Litvínov zadal v prvním pololetí roku desítky no-

vých zakázek. „Město se zadávání zakázek nezaleklo ani v době vel-
kých omezení. Snažili jsme se, aby naopak mohly firmy pracovat a je-
jich zaměstnanci nepřišli o zaměstnání,“ uvedla starostka Litvínova 
Kamila Bláhová. Za prvních šest měsíců tohoto roku se vyhlásilo 48 
veřejných zakázek odhadem za zhruba 140 milionů korun. „Díky 
veřejné soutěži a podaným nabídkám s nižší cenou město ve skuteč-
nosti zaplatilo zhruba 116 milionů korun a uspořilo přibližně 24 mi-
lionů korun,“ doplnila  mluvčí.                                                        (sol)

Pavel Nový natáčel 
na autodromu 

MOST - Populární herec Pavel Nový natáčel na výcvikových plo-
chách polygonu edukativní spoty pro projekt Jedu s dobou, jemuž 
propůjčil svou tvář. Stále aktivní řidič a bývalý závodní jezdec oslaví 
5. září 72. narozeniny. 

„Tváří projektu Jedu s dobou jsem se stal právě díky bezplatnému 
kurzu, do něhož jsem se přihlásil. Poté mě oslovili lidé z Autoklubu 
ČR a domluvili jsme se. Nabídku jsem rád přijal i z toho důvodu, že 
ambasadorem projektu není nikdo menší než několikanásobný vítěz 
rally Paříž – Dakar Karel Loprais. Sám jsem si závodění vyzkoušel 
a z vlastní zkušenosti vím, že vyhrávat vůbec není snadné. Natož nej-
těžší automobilovou soutěž světa,“ vysvětlil Pavel Nový. V 90. letech 
byl Nový jezdcem Fiesta Cupu, vedle okruhů v Německu, Rakous-
ku a Polsku pohár pravidelně hostil i mostecký autodrom. Všem ři-
dičům seniorům  radí, aby se do kurzu přihlásili. „Jednak je to za-
darmo, což je příjemný bonus. Jde ale hlavně o to, že si v bezpečí uza-
vřených ploch a pod dohledem odborných instruktorů vyzkoušejí, jak 
zvládat kritické situace. A že se v současném provozu v nějaké dříve 
či později ocitnou, je téměř jisté,“ nabádá Pavel Nový.                 (nov)

Pavel Nový (vlevo) je tváří projektu Jedu s dobou.
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„Loni dosáhly naše náklady 
spojené s ekologizací historic-
ky nejvyšší úrovně - 2,26 miliar-
dy korun. Vedle toho rozvíjíme 
i takové úžasné projekty, jako je 
podpora hnízdění sokolů, zaryb-
ňování Bíliny a Labe nebo chov 
včel,“ říká  generální ředitel sku-
piny Unipetrol Tomasz Wiatrak 
a dodává: „O  vzácné dravce se 
v  Unipetrolu staráme již devět 
let. Letošní rok je velmi úspěš-
ný. Vedle tří mláďat v Litvínově 
se narodila dvě mláďata v Nera-
tovicích.“

Samečci se starají  
o domácnost 

Ne vždy se sokolům podaří 
vyvést mladé. Zatímco v  Litví-
nově  jeden pár vyvedl hned tři 
mladé, v  Kralupech nad Vlta-
vou se na neúspěšném hnízdě-
ní tamního páru výrazně pode-
psalo nevlídné počasí. Ve Spo-
laně  Neratovice se samička so-
kola stěhovavého na komíně 
usadila v roce 2015, ale několik 
let zůstala single. Teprve loni si 
přivedla partnera a  vyvedli his-
toricky první spolanské mládě. 
Letos se pár dočkal dvou mla-
dých. Děti z  okolních základ-
ních škol vybraly jména Spo-
lanka a Komínek. „Díky tech-
nice, kterou máme k  dispozici 
(kamerám, fotopastem), se v po-
slední době ukazuje, že i  samci 
mohou být vzorní otcové a mlá-

ďatům trhají potravu, což se po-
važovalo za výsadu samiček,“ 
vypráví ornitolog Václav Beran 
ze sdružení ALKA Wildlife.

Stará láska nerezaví 
V Záluží u Litvínova sídlí na 

stometrovém komíně teplárny 
už dlouhá léta stejný pár. Do je-
jich domácnosti mohli letos na-
kouknout i zvědaví diváci v pří-
mém přenosu na webu www.
starameseosokoly.cz. I  zdejší 
mláďata dostala jména. Vybra-
li je fanoušci z řad pravidelných 
diváků on-line přenosu. Samič-
ky dostaly jména Uni a Petra, 
sameček Olík. 

Za vším vězí poštolky
A kdo se letos ubytoval 

v druhé hnízdní budce v Litví-
nově? Komín etylenové jednot-
ky si pro své hnízdění vyhlíd-
ly poštolky a pořádaly tu buja-
ré námluvy. To se nelíbilo soko-
límu samci z budky na komínu 
sousední teplárny, a tak je lé-
tal pravidelně kontrolovat, aby 
si zjednal pořádek. „Delší do-
bu se u budky na etylence nic ne-
dělo, pak ale vypukla fotografic-
ká smršť. Budku si vybraly poš-
tolky obecné, tokaly zde, pářily 
se a praly se s konkurenty,“ lí-
čí Václav Beran. Zaměstnan-
ci Unipetrolu pak posílali fot-
ky malých poštolek s tím, že jde 

o sokoly. V areálu se totiž pohy-
bovala kromě Uni, Petry a Olí-
ka i skupinka nově vylíhlých 
poštolek obecných, které jsou 

menší příbuzní sokola stěhova-
vého a často končí i jako soko-
lí potrava.                     

(nov)

Příběhy ze sokolí říše

Ornitologové umístili Spolance na záda vysílačku.

LITVÍNOV -  Na pěti komínech Unipetrolu hnízdí sokoli - na dvou 
v  Litvínově a Neratovicích a jednom v Kralupech nad Vltavou. Od 
roku 2011 se tu vylíhlo  30 mláďat. Jejich životní eskapády zazna-
menává ornitolog Václav Beran ze sdružení ALKA Wildlife pomocí 
fotopastí. Letos poprvé mohli zájemci sledovat litvínovskou sokolí 
rodinku i v přímém přenosu na webu starameseosokoly.cz.

Dům Kultury, Ústí n. Labem

Kultury, Ústí n. Lab25. 9. 2O2O

SENIOR PASY je projekt Ústeckého kraje podporující obyvatele nad 55 let. Jedná se o ucelený a jednotný
systém slev na výrobky a služby poskytovaný držitelům karet Senior Pas. SENIOR PASY přináší celoroční
slevy v rozsahu 5 – 5O %, doplněné navíc o sezónní a bonusové slevy v oblastech zdravotnictví, lázeňství,
wellness, cestování, stravování, ubytování, vzdělání, muzea, galerie, spotřební nákupy.

ZÍSKEJTE ZDARMA KARTU SENIOR PAS:
  registrujte se on-line na adrese www.seniorpasy.cz   telefonicky – na čísle 84O 111 122

VÁŽENÉ A MILÉ DÁMY,
I v letošním roce vyhlašujeme soutěž „Babička roku Ústeckého kraje“, soutěž, kde nejde o vědomosti, znalosti či rychlé řešení
kvízů, ale o vnitřní krásu, lidskost a porozumění.
Těší mne, že se setkám s některou z Vás, s babičkou, která bez ohledu na věk aktivně tráví volný čas, věnuje se svým zájmům,
rodině a zejména vnoučatům, která je inspirací svým pozitivním přístupem k životu pro ostatní. V dnešní době si spousta z Vás
musí stále ještě plnit pracovní povinnosti, a přesto si dokážete najít čas i pro ty nejmenší z rodiny. S láskou je provázíte životem, 
s nadhledem dokážete řešit složité situace. Vždyť vzpomínky na tu „svou babičku“ si mnozí z nás nosíme celý život ve svém srdci
a patří mezi ty nejkrásnější. 

PhDr. Martin Klika, MBA, DBA, člen rady Ústeckého kraje

Jméno:

Příjmení:

Datum narození:

Počet dětí:                                  Počet vnoučat:

Bydliště:

Původní profese:

Osobní zájmy:

Telefon:

E-mail:

Souhlas se zpracováním osobních údajů
Žadatelka svým souhlasem bere na vědomí, že v rámci projektu Babička roku 2O2O zpracovává její osobní údaje,
jako správce, společnost Sun Drive Communications, s.r.o., IČO: 26941OO7 (dále jen „správce“), zejména pro účely
identifikace účastníků projektu Babička roku 2O2O. Tyto osobní údaje budou využity také k vydání a zaslání karty
Babička roku 2O2O, vedení databáze účastníků projektu Babička roku 2O2O. Účastnice Babička roku 2O2O uděluje
souhlas s dalším zpracováním osobních údajů související s projektem, jak je uvedeno výše, včetně tam uvedených
účelů jejich zpracování. Účastnice Babička roku 2O2O uděluje souhlas s použitím svých fotografií v rámci realizace
a veřejné prezentace projektu Babička roku 2O2O. Souhlas lze kdykoli odvolat nebo omezit na adrese pracoviště
správce, kterým je společnost Sun Drive Communications s.r.o., Mendlovo náměstí 1a, 6O3 OO Brno, a to písemně,
nebo elektronicky na e-mailovou adresu: info@seniorpasy.cz. 

V                                                                 

dne                                               Podpis:

Babička Ústeckého kraje 2O2O
PŘIHLÁŠKA

    Podmínky nominace:
1.    Soutěže se může zúčastnit žena ve věku od 55 let, mající trvalý 
      pobyt v Ústeckém kraji
2.  Vyplněnou přihlášku odešlete poštou na adresu:  SENIOR PASY, 
      Mendlovo nám. 1a, 6O3 OO Brno nebo elektronicky na e-mail 
      info@babickaroku.cz
3.  Označení dopisu nebo mailu heslem: „BABIČKA ÚSTECKÉHO KRAJE“ 
4.  Kontakt na nominující osobu (nepřihlašuje-li se babička sama) - 
      jméno, telefon, příp. e-mail:
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Uzavírka nominací:  18. 9. 2O2O
info@babickaroku.cz ✿ www.BabickaRoku.cz

Koordinátor
projektu:
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Kdo toto městečko nezná, je 
v něm spousta dřevěných soch 
pod širým nebem. Jízda startuje  
12. 9., sraz je na nádraží v Litví-

nově - autobus 523 směr Český 
Jiřetín. Autobus odjíždí v 8.05 
hodin. Zakončení je na Louč-
kách. Počet účastníků omezen 

vzhledem ke kapacitě vozíku za 
autobusem.

Trasa měří 57 km. Hlaste se 
na info@krusne-hory.org, pro 
bližší informace na  724 808 
070. 

(nov)

Na kole do Německa
MOST – Připravuje se další Cyklojízda od Destinační agentury Kruš-
né hory. Tentokrát  do německého Blockhausenu. 

S Ropáky na tábor
LITVÍNOV - Fanklub litvínovského hokeje Ropáci pořádá ROPÁCKÉ 
PODZIMNÍMI PRÁZDNINY. Tábor se koná od 28. října do 1. listopadu. 
Zájemci už se mohou hlásit.

Pro děti je připravena spousta soutěží, odměn a překvapení, na 
své si přijdou nejen ti, kteří mají rádi Harryho Pottera. Skupina ve-
doucích, která na tábor vyjede, má dlouholeté zkušenosti s dětmi 
a tábory, navíc v úplně stejném složení absolvovala jeden tábor v lé-
tě. 

Tábor proběhne v prostředí horského hotelu Pošta, který se na-
chází v Dolním Maxově v Jizerských horách. Přihlášku na Ropác-
ké podzimní prázdniny najdete na www. ropaciontour.cz. Partne-
rem tábora je HC Verva Litvínov a Konto našeho srdce.             (nov)

Otevřené  
dveře v Citadele

LITVÍNOV - Ve čtvrtek 17. září od 16 hodin pořádá litvínovská Cita-
dela DEN OTEVŘENÝCH DVEŘÍ.

Návštěvníky čeká prohlídka Citadely včetně zákulisí kina a sklep-
ních prostor.

V Café baru k tanci a poslechu zahraje kapela Hambaeros, v ki-
ně pak uvidíte video z průběhu rekonstrukce a film Šarlatán.   (nov)

MOST  – U kostela Nanebevzetí Panny Marie se 19. 
září  od 10 do 17.30 hodin uskuteční v pořadí již 
třetí setkání psů s placatým nosem, tzv. placatek.

Akce se koná na podporu spolku Francouz-
ské potěšení, které zachraňuje a pečuje o placat-
ky pocházející z množíren a z nevhodných pod-
mínek. Celý výtěžek na této akci bude věnován 
právě jim. Záměrem akce je i přiblížit, proč po-
řizovat pejska s původem, nebo adoptovat pej-
ska z útulku či z různých spolků. Součástí akce je 
tombola, soutěže a dárky od sponzorů. Startovné 
za pejska: s platbou předem na účet  180 Kč, při 
platbě na místě 200 Kč. Tombola: cena za lístek 
bude 50 Kč a ten si koupíte na místě.          (nov)

U kostela se sejdou „placatky“
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CELIO a.s.
Společnost CELIO a.s. 

POŽADUJEME:
• 
• Zdravotní způsobilost

Základní vzdělání nebo výuční list

• Minimálně řidičský průkaz skupiny B
• 
• 
• Manuální zručnost
• Chuť pracovat

NABÍZÍME:
• 
• 
• 

BENEFITY: 

• Operátor linky pro mechanické zpracování odpadů
• Strojník pro skládkový komplex
• Závodčí pro skládkový komplex (vhodní i pro důchodce)

19 000 14 500

Golfem pro nemocnici
ÚSTECKÝ KRAJ – Krajská zdravotní zve 19. září všechny příz-

nivce golfu z řad zdravotníků i nezdravotníků Krajské zdravotní  na 
3. ročník benefičního golfového turnaje Krajská zdravotní OPEN. 
Výtěžek bude letos věnován Neurochirurgické klinice Masarykovy 
nemocnice v Ústí nad Labem. Startovné: 900 Kč (zahrnuje občerst-
vení).                                                                                                   (nov)

Krajská zdravotní, a. s., je největším 
poskytovatelem lůžkové zdravotní pé-
če v ČR a největším zaměstnavatelem 
v Ústeckém kraji. V  posledních letech 
se daří vedení společnosti v čele s před-
sedou představenstva Ing. Jiřím No-
vákem masivně obměňovat přístrojo-
vou techniku a rekonstruovat jednot-
livá zdravotnická pracoviště i celé ne-
mocniční pavilony. Úspěch přišel díky 
jasné vizi a postupnému naplňování cí-
lů, za výrazné podpory Ústeckého kraje 
a dotačních prostředků hlavně z evrop-
ských fondů. 

Ať už jde o zachování komplexní on-
kologické péče pro obyvatele Ústecké-
ho kraje v plném rozsahu, završení pro-
jektu dostupnosti magnetické rezonance 
ve všech svých nemocnicích, či celou řa-
du rozsáhlých rekonstrukcí jako je zcela 
nový pavilon operačních sálů v Teplicích 
za bezmála 400 milionů Kč. A chystají se 
strategické investiční akce - dostavby ne-
mocnic v Děčíně, Ústí a Chomutově, kte-

ré si vyžádají zajištění finančních pro-
středků ve výši zhruba 3 miliardy Kč.

Vedle renomované ústecké kardiologie 
vznikly dva zcela nové obory kardiochi-
rurgie a kardioanesteziologie, s  ambice-
mi získat pro nově vzniklé kardiocentrum 
statut Centra komplexní vysoce speciali-
zované kardiovaskulární péče. 

Důležitou prioritou současného vede-
ní společnosti je sociální a mzdová poli-
tika v  odměňování zaměstnanců. To, že 
největší devízou každé firmy jsou lidé, se 
prokázalo v první polovině letošního ro-
ku, kdy všechny těžce zkoušela pandemie 
nového koronaviru. Zdravotníci nemoc-
nic KZ předvedli obdivuhodnou profe-
sionalitu a vysoké nasazení, za což si za-
slouží nejvyšší uznání a poděkování.

Toto vše, co se podařilo vykonat, je pro 
mě osobně zavazující a v dalším volebním 
období hodlám na tyto grandiózní úspě-
chy dále navazovat a pokračovat v zapo-
čaté práci pro dobro Vás všech!

 Radek Belej

Radek Belej „Zdraví je nejdůležitějším  
a nejcennějším majetkem každého z nás!“

„Těší mě, že se Masarykově 
nemocnici díky zdejším skvělým 
lékařům a spolupráci mezi jed-
notlivými zdravotnickými praco-
višti dlouhodobě daří držet krok 
s moderní medicínou. Snahou 
vedení Krajské zdravotní je k to-
mu vytvářet optimální podmín-
ky s cílem co největší dostupnosti 

kvalitní zdravotní péče pro oby-
vatele Ústeckého kraje. Pacienti 
z regionu tak nemusejí jezdit za 
léčbou do fakultních nemocnic 
nebo na vzdálená specializovaná 
zdravotnická pracoviště,“ zdů-
raznil  předseda představenstva 
Krajské zdravotní Jiří Novák. 
„Jsem rád, že v největší nemocni-

ci Krajské zdravotní lé-
kařští specialisté nově 
zařazují do portfolia 
operativy i dosud nere-
alizovaný výkon, jehož 
výsledek přináší paci-
entovi velkou úlevu,“ 
uvedl generální ředitel 
Krajské zdravotní Pe-
tr Fiala.

 „Míšní stimulace je 
považována za jednu 
z nejmodernějších me-
tod řešení chronických 
bolestí. Spočívá v  za-
vedení jedné či dvou 
elektrod do páteřní-
ho kanálu a implan-
taci generátoru elek-

trických stimulů. Míšní stimula-
ce má elektrody zavedené do ob-
lasti hrudní páteře a pacient si 
sám určí, kdy a jak dlouho ‚se 
bude stimulovat‘ pomocí ovla-
dače podobného mobilnímu tele-
fonu,“ uvedl  Jan Procházka, lé-
kař KAPIM.  Prvním pacientem 
byl muž ročník 1985, který pod-
stoupil operace meziobratlové 
ploténky v roce 2010. „Po dvou 
letech od operace se bolest vrá-

tila nejdříve v bedrech a do pra-
vé dolní končetiny, kdy postupně 
se rozšířila i do levé dolní kon-
četiny. Pacient v  roce 2019 pod-
stoupil všechna potřebná vyšetře-
ní. Na jaře 2020 jsme ještě čeka-
li na schválení jeho zdravotní po-
jišťovnou - jen materiál zavedený 
do jeho těla přesáhl hodnotu 750 
tisíc Kč a hledali jsme vhodný 
termín operace,“ upřesnil lékař.  

(nov)

Krajská zdravotní provedla  
první míšní stimulaci

ÚSTECKÝ KRAJ -  V Masarykově nemocnici Krajské zdravotní v Ústí 
nad Labem poprvé zavedli míšní stimulaci u pacienta trpícího nezti-
šitelnými bolestmi páteře po neúspěšné operaci dolních zad. 

Unikátní operace může pomoci pacientům s chronickými bolestmi.

Úspěšný projekt již řadu let 
podporuje formou finančního 
příspěvku na úhradu nákladů 
spojených se studiem studenty 
lékařských fakult, ale také stu-
denty vybraných nelékařských 
oborů, kteří v budoucnu uza-
vřou  pracovní poměr s Kraj-
skou zdravotní. V minulých le-
tech mohli studenti získat mě-
síčně až 7 tisíc korun. „Účelem 

stipendijního programu je pod-
pora budoucích zdravotníků, 
kteří jsou tím motivováni k  to-
mu, aby po dokončení studia 
pracovali v oboru, který vystudo-
vali,“ vysvětlil předseda Správní 
rady Nadačního fondu Krajské 
zdravotní Jiří Vondra.

Stipendium   budou moci 
získat:

- Studenti 4. a vyššího roční-
ku vysokoškolského prezenční-
ho studia v oborech lékař, zub-
ní lékař, farmaceut

- Studenti 2. a vyššího ročníku 
vysokoškolského prezenčního 
studia nebo vyššího odborné-
ho prezenčního studia v oboru 
všeobecná sestra, dětská sestra, 
porodní asistentka, zdravotnic-
ký záchranář, zdravotnický la-
borant, radiologický asistent, fy-
zioterapeut, ergoterapeut

- Studenti 4. a vyššího roční-
ku VŠ prezenčního studia ne-

bo studenti 1. 
a vyššího ma-
gisterského na-
vazujícího pre-
zenčního studia 
v  oborech psy-
cholog a logo-
ped (s předpo-
kladem násled-
ného získání 
specializované 
způsobilosti ve 
zdravotnictví)

- Studenti 3. a vyššího roční-
ku středoškolského prezenční-
ho studia v oboru praktická se-
stra

- Studenti 6. ročníku vyso-
koškolského prezenčního stu-
dia v oboru lékař, kteří deklaru-
jí zájem působit v konkrétních 
odštěpných závodech Krajské 
zdravotní, v  oborech s dlouho-
dobým nedostatkem lékařů. 

V letošním roce očeká-
vá Krajská zdravotní celkem  
51 nových nástupů do pracov-
ního poměru ze  stipendijní-
ho programu Nadačního fondu 
Krajské zdravotní, a to 23 lékařů, 
6 všeobecných sester, 13 prak-
tických sester, 2 porodní asis-
tentky, 2 radiologické asistenty,  
a 5 fyzioterapeutů.                      

(nov)

Studenti zdravotníci žádejte o stipendia!

PřeHLed o Počtu StudeNtů zařazeNýcH  
do StiPeNdijNÍHo PRoGRamu NF kz od Roku 2014
akademický rok nově zařazeno pokračující celkem 
2014/2015 12 20 32 
2015/2016 48 13 61 
2016/2017 63 27 90 
2017/2018  29 53 82 
2018/2019 42 30  72
2019/2020 72 3 104

ÚSTECKÝ KRAJ - Nadační fond Krajské zdravotní připravil pro stu-
denty zdravotnických oborů stipendijní program pro akademický/
školní rok 2020 – 2021.
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PŘEMÝŠLÍTE 
O PRODEJI BYTU? 

KOUPÍME HO OD VÁS!
Výkup bytů

volné, neobsazené byty, byty obsazené 
nájemníkem, byty obsazené vlastníkem

Kupní cena je limitována 
znaleckým posudkem
Bezplatné zpracování znaleckých 
posudků
Vratná jistota ve výši 3 000 Kč

po provedeném odkupu vrácena

Seriózní přístup
Vyřízení prodeje bez provize

Odkup probíhá dle Pravidel pro výkup 
bytových jednotek, které jsou zveřejněny na 

webu www.mosteckabytova.cz

Nabídky doručte na adresu:
MOSTECKÁ BYTOVÁ, a.s.

Josefa Skupy 2522
434 01  Most
nebo na e-mail

vykupbytu@mostecka-bytova.cz

Bližší informace vyžadujte 
na tel. čísle 476 705 084, 739 323 540.

MOST – U Mostu končí mega 
akce, která nemá v  republice 
obdoby. Vršanská uhelná tu 
přeložila inženýrské sítě a vy-
tvořila tak moderní koridor nej-
důležitějších produktovodů 
a také linky velmi vysokého 
napětí či tepelný napáječ. Do 
nového koridoru se již poda-
řilo úspěšně přepojit ropovod 
Družba, páteřní plynovody, 
produktovody s benzínem 
a naftou i sítě s produkty che-
mické výroby. V současnosti 
stavbaři přepojují poslední klí-
čovou linku – průmyslový vodo-
vod Nechranice. 

Přeložky inženýrských sí-
tí vyjdou Vršanskou uhelnou 
na dvě miliardy korun. Majite-
lé produktovodů ale za tyto pe-
níze dostanou od těžařů nej-
modernější potrubí i techno-
logie. „O výstavbě  Hořanského 
energetického koridoru se roz-
hodlo již v 50. letech. Tehdy se 
do dobývacího prostoru Slatini-
ce umístily všechny inženýrské 
sítě, které propojovaly chemické 
závody v Litvínově se zbytkem 
republiky, a dopředu se počíta-
lo s tím, že je kvůli dotěžení lo-
žiska jednou bude nutné přelo-
žit. Ta doba nyní nastala, a pro-
to jsme v posledních dvou letech 
ve spolupráci s Metrostavem 
a desítkami specializovaných fi-

rem z ČR i ze zahraničí vybudo-
vali tento unikátní bypass. Dél-
ka všech nových potrubí dosahu-
je neuvěřitelných 60 km! Projekt 
lze bez nadsázky označit za pře-
ložku století, protože svým roz-
sahem a významem odpovídá 
Ervěnickému koridoru ze závěru 
toho minulého,“ říká Petr Lenc, 
generální ředitel těžebních spo-
lečností skupiny Sev.en Energy.

Zásadním okamžikem, od 
kterého se odvíjel celý harmo-
nogram výstavby, byla několi-
katýdenní technologická od-

stávka společnosti Unipetrol. 
Zarážka je jen jednou za 4 ro-
ky a využívá se k opravám vý-
robního zařízení chemické vý-
roby. Během poslední z nich na 
jaře letošního roku se podaři-
lo ve Slatinicích úspěšně přepo-
jit potrubí s etylenem a C4 frak-
cí. „Nová infrastruktura hod-
ně vybočuje z laickém představy 
o inženýrských sítích. Jde o vel-
mi sofistikovaný systém chytré-
ho potrubí s armaturními šach-
tami, softwarem, optickými ka-
bely a spoustou kontrolních i ří-

dicích prvků. Proto jsme kladli 
mimořádně přísné nároky nejen 
na technologie, ale třeba také na 
řemesla. Speciálním dovednost-
ním testům jsme museli podro-
bit například najímané svářeče. 
Z technických zvláštností bych 
ještě vyzdvihl tenzometry, kte-
ré hlídají stabilitu svahů a jsou 
napojené na automatický moni-
toring v lomu Vršany,“ říká Vít 
Tůma z Vršanské uhelné, ředitel 
projektu výstavba inženýrských 
sítí Hořanského koridoru. 

(ink)

V Hořanském koridoru se potkává  
deset nejdůležitějších potrubí

Hořanským energetickým koridorem putují kromě ropy a zemního plynu také meziprodukty etylbenzen, ety-
len a frakce C4 a brzy i průmyslová voda z Nechranic. Součástí jsou také linky velmi vysokého napětí, tepelný 
napáječ a datové či optické kabely. Přeložka má mimořádný význam pro budoucnost hnědouhelného lomu Vr-
šany. V řeči čísel totiž znamená zpřístupnění zásob 230 milionů tun hnědého uhlí. Současná rozloha Slatinické 
výsypky je zhruba 440 hektarů, podle plánů by měla být odtěžena její západní polovina.

MOST - Jak by mohly vypadat objekty, které vyrostou na břehu bu-
doucího jezera po zatopení lomu ČSA, si může prohlédnout veřej-
nost v prostorách Krajského úřadu Ústeckého kraje. 

Od konce srpna zde probíhá výstava studentů architektury praž-
ské ČVUT.  Oficiální název společné prezentace dvanácti studentů 
zní Letní břeh – Most! - Objekty pro letní aktivity v rekultivované 
krajině. Jednotlivé modely vznikaly jako ročníkové práce studentů 
tehdy prvního ročníku Fakulty architektury ČVUT. 

Pro budoucí architekty se jednalo o první příležitost zasadit svou 
práci do konkrétního místa, které si předem prohlédli. Využili k to-
mu projekt Uhelné safari, který jim zprostředkovala společnost Se-
verní energetická ze skupiny Sev.en Energy. 

Na břeh budoucího jezera tak studenti umístili například rybářský 
dům, lesní správu, loděnici, kavárnu, wellness centrum nebo uby-
tovnu. „Spolupráce mezi Sev.en Energy a Fakultou architektury ČVUT 
bude pokračovat i v dalších letech. Studenti například v dalším projek-
tu navrhnou stavby na hladině jezera. Chceme tak zapojit mladé li-
di do vytváření krajiny, kterou jednou budeme po ukončení těžby vra-
cet. Protože právě generace dnešních studentů bude zrekultivovanou 
krajinu využívat, tak ať je podle jejich představ,“ komentovala spolu-
práci s mladými architekty mluvčí Sev.en Energy Gabriela Sáričko-
vá Benešová. 

Výstava se koná pod záštitou náměstka hejtmana Ústeckého kra-
je Martina Kliky. „Myslím si, že práce studentů Fakulty architektury 
ČVUT jsou úžasné. Těším se na to, až místo lomu ČSA skutečně jed-
nou jezero vznikne a doufám, že jej do budoucna budeme moci využít 
nejen k rekreačním účelům, ale i k výrobě energie. Pokud tam samo-
zřejmě vzniknou takové nádherné stavby a lidé by zde mohli trávit svůj 
volný čas, bylo by to skvělé. Já si myslím, že musíme umět plánovat dal-
ších 15 až 20 let dopředu a vědět, jak by krajina a ekonomika v Ústec-
kém kraji měly vypadat. Jsem toho názoru, že tato výstava je součás-
tí  přípravy,“ uvedl při vernisáži výstavy Martin Klika.                 (red)

Letní břeh budoucího jezera  
ČSA se představuje  

na výstavě

Studenti i pedagogové do-
stanou díky projektu šanci vy-
užívat moderní technologie ke 
vzdělávání. Podle zakladate-
le Educatoru nestačí jen tech-
nologie vlastnit, mnohem dů-
ležitější je pochopit, jak mo-
hou zjednodušit výuku. „Jsme 
nezávislá iniciativa, která si da-
la za úkol posunout český vzdě-
lávací systém a studentský ži-
vot na vyšší level! Prostřednic-
tvím naší činnosti šíříme osvětu 
v oblasti efektivního využívání 
digitálních technologií v rám-
ci vzdělávání, kritického myš-
lení a práce s informacemi. Ve 
spolupráci se školami a studen-
ty pořádáme speciální a tema-
tické eventy, které zpestřují čas-
to monotónní studentský ži-
vot. Studentům také poskytuje-

me komplexní zázemí v oblasti 
profesního rozvoje,“ představil 
Educator její zakladatel Tomáš 
Hart. Sev.en Energy se stala ge-
nerálním partnerem celé inici-
ativy nejen v  Ústeckém kraji. 
„Podporujeme technické vzdě-
lávání dlouhodobě. Educator 
nás ale zaujal tím, že má am-
bice změnit zastaralý přístup ke 
vzdělávání, se kterým se sou-
časné školství potýká. Projevi-
lo se to v plné míře při letošních 
opatřeních souvisejících s koro-
navirem,  kdy žáci a studenti 
zůstali doma a výuka v  online 
prostoru byla pro mnohé peda-
gogy, ale i studenty nepřekona-
telnou komplikací. Od Educato-
ru si slibujeme, že pomůže pří-
stup ke vzdělávání a způsob vý-
uky změnit,“ uvedla mluvčí 

skupiny Sev.en Energi Gabrie-
la Sáričková Benešová. 

Díky Educatoru by studenti 
duchcovské střední školy měli 
poznat, jak by také mohlo vypa-
dat vzdělávání 21. století. „Pro-
střednictvím vzdělávání chceme 
naučit společnost bezpečnému 
chování v online prostředí a efek-
tivnímu používání moderních 
technologií nejen v rámci vzdě-
lávání jako takového, ale také 
v rámci běžného života. Rozvíjet 
v lidech pomocí efektivních ná-
strojů kritické myšlení, touhu po 
nových informacích a chuť se ce-
loživotně vzdělávat. Propojovat 
vzdělávací instituce, srovnávat 
kvalitativní rozdíly mezi jednot-
livými školami v rámci daného 
stupně školství. Duchcovská ško-
la je pro nás pilotním projektem 
mezi středními školami. Vytvořit 
virtuální učebnu a otevřít peda-
gogům dveře do on-line výuky je 
pro nás výzva,“ doplnil Tomáš 
Hart. Educator má už za sebou 

stejný projekt pro základní ško-
ly, kdy v ZŠ Neštěmice posunul 
výuku právě díky nejmoderněj-
ším technologiím. Smyslem ce-
lého projektu ale není vybavit 
školy tím nejlepším, co součas-
ný trh nabízí. Pedagogové a stu-
denti by se měli naučit v  plné 
míře využívat všech možnos-
tí, které jim nabízí běžné tech-
nologie, ke kterým mají přístup. 
Tablety, chytré telefony, virtuál-
ní prostředí internetu. „S Edu-
catorem už máme v  Ústeckém 
kraji zkušenost v  Neštěmicích, 
kde měl podporu kraje. Jsem rád, 
že se nyní posouvá ze základního 
školství na úroveň středních škol. 
Investice do vzdělávání považu-
ji za ty nejsmysluplnější,“ uve-
dl náměstek hejtmana Ústecké-
ho kraje Martin Klika. Virtuální 
učebny by se měla škola dočkat 
během dvou měsíců. V plánu je 
také vzdělávání pedagogů a je-
jich sdílení při zavádění Educa-
toru na jiné školy.                (ink)

Educator a Sev.en Energy  
vlévají energii do vzdělávání

DUCHCOV – Průmyslová škola a gymnázium Duchcov se stala pilot-
ní střední školou projektu Educator. Cílem iniciativy je změnit český 
vzdělávací systém tak, aby odpovídal požadavkům a tempu moder-
ní doby. Generálním partnerem iniciativy je skupina Sev.en Energy.

Zájemci si mohou všechny modely prohlédnout v předsálí kongresové-
ho sálu ve druhém patře Krajského úřadu Ústeckého kraje až do kon-
ce září. Výstava by měla být prvním z kroků vzájemné spolupráce mezi 
skupinou Sev.en Energy a Fakultou architektury pražské ČVUT.   

Ve svém tiskovém prohlá-
šení Greenpeace uvádí, že zá-
měrem akce na rypadle ve vel-
kolomu Vršany je poukázat na 
problém těžby a spalování uhlí 
přímo z místa, kde k destrukci 
krajiny a znečišťování životního 
prostředí dochází, a zároveň ta-
ké na možnosti přechodu k vy-
užívání čistějších forem energie. 
„Bohužel se opakuje stejný scé-

nář jako v minulých letech. Ak-
tivisté si stále neuvědomují, že 
lom ani elektrárna nejsou dětské 
hřiště. O možných nebezpečích 
je vždy před podobnými akcemi 
informujeme. Nyní je nejdůleži-
tější, aby se nikomu nic nestalo,“ 
uvedla mluvčí Vršanské uhel-
né Eva Maříková. Aktivisté tak-
to obsadili skrývkový stroj už 
v říjnu loňského roku. Vršanská 

uhelná o uhrazení vzniklé ško-
dy žaluje osm z nich. „V součas-
né době se v lomu Vršany netěží. 
Stroj, na který aktivisté vylezli, je 
v dlouhodobě plánované odstáv-
ce stejně jako zbytek lomu. Nic-
méně škoda vznikne pozastave-
ním prací na plánovaných opra-
vách,“ doplnila Eva Maříková. 

Svůj klimatický kemp letos 
aktivisté rozložili nedaleko lo-
mu Vršany na soukromém po-

zemku v obci Okořín. Zemědě-
lec, který aktivistům louku pro-
najal, se ale cítí být jejich pří-
stupem podvedený, a tak jim 
vzhledem k jejich porušování 
zákona a narušování soukromé-
ho majetku údajně těsně před 
zahájením Klimakempu smlou-
vu vypověděl. Kromě obsaze-
ní skrývkového stroje aktivisté 
plánují také pochod k elektrár-
ně Počerady.                          (ink)

Aktivisté požadují rychlý konec doby uhelné
MOST – Ve středu den před zahájení Klimakempm v brzkých ranních 
hodinách vylezlo 8 aktivistů a aktivistek Greenpeace na skrývkové 
rypadlo v dole Vršany. Vyvěsili tu transparent požadující rychlý ko-
nec doby uhelné a pomocí moderních technologií předvedli lidem 
škody na životním prostředí přímo z místa, kde k nim dochází. Tě-
žební společnost upozornila na nebezpečí, která z tohoto chování 
plynou jak aktivistům, tak zaměstnancům společnosti. Lom Vršany 
v současné době stojí vzhledem k dlouhodobě plánované techno-
logické odstávce. 
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VŠEOBECNÁ/
PRAKTICKÁ 

SESTRA  
nástup možný ihned,

možnost flexibilních úvazků

Hledá pracovníky
na tuto pozici: 

Více informací na stránkách 
MSSS v Mostě - p. o.   

http://msss-most.cz/kariera/
volna-pracovni-mista

Kontakt – úseková sestra
Monika Prknová, telefon 606 787 070, 

e-mail: prknova@msss-most.cz
   

MEZIBOŘÍ - Díky daru od United 
Energy a.s. mohla společnost 
ENERGIE o.p.s. ve svých pro-
storách pro své klienty zřídit 
IT koutek s  novým výkonným 
počítačem, tiskárnou a wi-fi při-
pojením. 

„I naši klienti rádi pracu-
jí s  počítačem, hrají hry a hle-
dají na internetu nové informa-
ce a zajímavosti. Nový počítač 
jim toto vše umožní. Mají chyt-
ré telefony a připojení na wi-fi 
jim zajistí další možnosti kon-
taktu s okolním světem. Opět se 
tak přibližují životu běžné spo-
lečnosti, kde přístup k  interne-
tu je již naprostou samozřej-
mostí,“ uvedla ředitelka ENER-
GIE  Šárka Švejkarová. Společ-
nost ENERGIE o.p.s. působí již 
řadu let na poli sociálních slu-
žeb. Služby, které poskytuje jsou 
určené především dlouhodobě 
duševně nemocným a mentálně 
postiženým spoluobčanům. 

(nov)

Klienti ENERGIE dostali dárek od United Energy

Klienti společnosti Energie rádi pracují s technikou. Nyní si mohou díky daru United Energy užívat nový počí-
tač a wi-fi.

Gulášfest se ruší!
MEZIBOŘÍ -  V Meziboří se měl 19. září konat již 6. ročník Me-

zibořského Gulášfestu. Organizátor akce, Spolek přátel Meziboří, 
oznamuje, že z důvodu současné situace a bezpečnostních opatření 
v souvislosti s nákazou covid-19 se akce ruší!                                       (nov)

Bezpečí, které můžete slíbit.

Zlato, slib mi, že 
pojedeš opatrně.

Pojištění schopnosti splácet.

*Uvedená cena již zahrnuje veškerá poskytovaná zvýhodnění.
Inzerce není nabídkou k uzavření smlouvy. Pro detailní podmínky se obraťte na autorizovaného prodejce Hyundai 

nebo přejděte na stránku www.hyundai.cz/bezobav.
Poskytovatelem úvěrového financování je UniCredit Leasing CZ, a.s. Poskytovatelem pojištění je UNIQA.

O: 98–136 g/km. Fotografie je pouze ilustrativní.

Již od G

Kroužek péče o mazlíčky
MEZIBOŘÍ - Od 21. září  začíná v Meziboří kroužek „Péče o do-

mácí mazlíčky“. Přihlášky jsou k dispozici ve Zvířecím centru Bor-
derka v Meziboří, kde se i kroužek bude konat. Více info buď osob-
ně zde nebo pište na luckaboh@seznam.cz. Neváhejte a přihlaste své 
děti, dokud je ještě místo. Kapacita je pouze 10 dětí.                     (nov)

Nejnovější učebny vybave-
né technologií 21. století vznik-
ly díky dotacím z  IROP. „Jsem 
rád, když se svými projekty uspě-
jí školy. Dotace do vzdělává-
ní mají smysl a v  tomto přípa-
dě je top dvojnásobné. Podpo-
rují se obory, jejichž absolven-
ti na trhu práce v Ústeckém kraji 
zoufale chybí,“ komentoval ote-
vření nových učeben náměstek 
hejtmana Ústeckého kraje Mar-
tin Klika. Educhem za poslední 
tři roky, kdy škola změnila ma-
jitele, investoval do moderniza-

ce učeben bezmála čtyřicet mi-
liónů korun. Podporu našel ne-
jen v  IROP a Ústeckém kraji, 
ale také přímo u zaměstnava-
telů. Kromě učeben automati-
zace, elektrotechniky a elektro-
mechaniky má škola také no-
vý moderní komplex laboratoří. 
Studentům tak nabízí moder-
ní prostředí k  výuce. „Pro roz-
hodování o budoucím vzdělává-
ní dětí je pro rodiče důležité vě-
dět nejen, co která škola nabí-
zí, ale také, jaká je poptávka po 
daném oboru na trhu práce. Za-

městnavatelům, výchovným po-
radcům a rodičům dětí doká-
že Ústecký odpovědět na to, jaké 
obory budou nejvíce žádané, ko-
lik je předpoklad, že si absolven-
ti v daném oboru vydělají a jaká 
je šance na umístění po ukonče-
ní vzdělávání. To vše díky projek-
tu, který předpovídá vývoj trhu 

práce a usnadňuje tak nejen dě-
tem a rodičům volbu budoucího 
zaměstnání, ale také napovídá 
všem, kdo ovlivňuje vývoj škol-
ství,“ doplnil informace k žáda-
ným oborům Martin Klika. Na 
projektu spolupracuje   Ústecký 
kraj s  Ministerstvem práce a so-
ciálních věcí.                        (ink) 

Do vzdělávání v Meziboří  
plynou desítky miliónů korun

MEZIBOŘÍ – Zástupci měst a zaměstnavatelů si den před zahájením 
školního roku prohlédli nejnovější učebny mezibořské střední školy 
Educhem. Škola je vybavila a pořídila pro své technické obory, které 
mají podle požadavku Ústeckého kraje uspokojit poptávku zaměst-
navatelů po absolventech, především elektromechaniky a mechani-
ka elektrotechniky. V kurzu jsou dál i chemici.

Den otevřeného letiště
5. září od 9 hodin
Aeroklub Most
www.letistemost.cz
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Seznam distribučních 
míst týdeníku Homér

Most
Fotoateliér Žihla, Magistrát 

města Mostu, čerpací stanice GO, 
SBD Krušnohor, knihovna, Italská 
cukrárna, Hotel Cascade, kavárna 
Taboo, Autodrom Most, divadlo, 
Archa Most, autobusy Kavka, hos-
pic, HSRM, fotbalový stadion Most, 
Hipodrom Most, dopravní pod-
nik, Bilbo, Astra, vlakové nádraží, 
Aquadrom, Central Most

Litvínov a okolí
Schola Humanitas, Městský 

úřad Litvínov, OMW, Fitness Flo-
ra, čerpací stanice GO, Unipet-
rol, KSK Komořany, United Ener-
gy,  a.  s., Městský úřad Meziboří, 
Domov důchodců Meziboří, Cita-
dela, Resort Loučky, Spolužití, Ten-
ba, knihovna, zimní stadion, Pod-
krušnohorská poliklinika, plavecký 
bazén, hospoda Černice, zdravot-
ní středisko Horní Jiřetín, Městský 
úřad Horní Jiřetín

Ostatní města a obce
Líšnice, Polerady, Havraň, Vrsk-

maň, Bílina, Malé Březno, Strupči-
ce, Teplice, Jirkov, Chomutov

Hodnotitelská komise vybra-
la vítěze ve všech devíti kategori-
ích.„Odborná komise neměla ani 
v  letošním ročníku snadné  roz-
hodování. O účast v  soutěži byl 
opět velký zájem. Počet přihlá-
šených výrobků byl dokonce re-
kordní a v rámci konání celé sou-
těže také nejvyšší ze všech krajů. 
Nejpočetnější kategorií byla kate-
gorie Ostatní s počtem 35 výrob-
ků od 12 producentů,“ řekla kraj-
ská  koordinátorka Monika Pla-
chá z  Okresní agrární komory 
Most. Certifikáty si ocenění vý-
robci převezmou 11. září na vý-
stavě Zahrada Čech. Soutěž Re-
gionální potravina je projektem 
Ministerstva zemědělství  ČR 
a  má za cíl podpořit domácí 

producenty lokálních potravin. 
Značku administruje Státní ze-
mědělský intervenční fond.

Značka  Regionální potravi-
na Ústeckého kraje 2020 byla 
udělena těmto výrobkům:

 �Masné výrobky tepelně opra-
cované: světlá lahůdková tlačen-
ka (Vojtěch Strauss, Most)

 �   Masné výrobky trvanlivé, 
tepelně neopracované, konzer-
vy a polokonzervy:  krůtí ma-
so ve vlastní šťávě (Petr Mančík, 
Most)

 �  Sýry, včetně tvarohu: přírod-
ní sýr s česnekem (Martin Hon-
za, Růžová)

 �  Mléčné výrobky ostatní: žer-
vé (Barbora Marešová, Břvany)

 �  Pekařské výrobky, včetně těs-
tovin:  makovec bez mouky  (Ja-
roslava Michalcová, Roudnice n. 
Labem)

 �   Cukrářské výrobky, včetně 
cukrovinek:  špaldový medov-
ník „MEĎÁK“  (Dubský perník 
s. r. o.)

 �   Alkoholické a nealkoholické 

nápoje:  monopol Karlík  (Pivo-
var Monopol s. r. o.)

 �   Ovoce a zelenina v čerstvé 
nebo zpracované formě: švestky 
s portským vínem (David Neto-
lický, Jirkov)

 �  Ostatní: srnčí tokáň 66 % ma-
sa  (Hynek Jirman, Dolní Pous-
tevna).                                   (nov)

O vítězích Regionální potraviny  
je rozhodnuto

Certifikáty si ocenění výrobci převezmou 11. září na výstavě Zahra-
da Čech.

Navzdory nepříznivému  po-
časí na mostecký hipodrom za-
vítali jak milovníci dostihové-
ho sportu, tak i rodiny s dětmi, 
které si přišly užít i doprovod-
ný program. V areálu bylo mož-
né potkat legendu dostihového 
sportu Ivana Váňu staršího, ma-
jitele hipodromu a zároveň ma-
jitele dostihových koní Jiřího 
Charváta. Dostihy si nenechal 
ujít náměstek hejtmana Ústec-
kého kraje Martin Klika, primá-
tor Mostu Jan Paparega i primá-
tor Teplic Hynek Hanza.

Výsledky
 �Cena EBF – Vítězný kůň - Ka-

nada, žokej  David Liška (maji-

tel Stanislav Chudáček, trenér 
Helena Vocásková)

 �Cena Hospodářské komory 
ČR – Vítězný kůň Spencer, žo-
kej Jaroslav Línek (majitel Lili-
ana Carvalho, trenér Ingrid Ja-
náčková Koplíková)

 �Dostih s prodejními pod-
mínkami – Vítězný kůň Sicilian 
Rock, žokej David Liška (maji-
tel ALEMMAS, trenér Vladimír 
Derych)

 �Cena statutárního města Tep-
lice -  Vítěžný kůň Angkor Wat, 
žokej Jakub Kocman (majitel Jo-
ly, trenér Josef Váňa st.)

 � 23. Velká letní cena Ústecké-
ho kraje – Vítězný kůň Mave-

rana, žokej Jan Verner (majitel 
MUDr. Eva Nieslaniková, tre-
nér: Miroslav Nieslanik)

 �Charvát CTS Velká mostec-
ká steeplechase 2020 – Vítězný 
kůň Dusigrosz, žokej Jakub Ko-
cman (majitel Joly, trenér: Josef 
Váňa st.)

 � 99. Vršanská uhelná Svato-

václavská cena -  Vítězný kůň 
Mr. Right, žokej Jan Verner 
(majitel Dr. Charvát, trenér 
František Holčák)

 � Severočeská cena Hitrádia 
FM – Vítězný kůň Marjaneh, 
žokej Michal Hrouda (majitel 
F-K Racing - Fedorowicz, trenér 
Vladislav Fedorowicz).       (nov)

Dostihy: letos poprvé s diváky
MOST - První letošní dostihy s diváky na mosteckém hipodromu 
se konaly uplynulou neděli. Na programu byla  23. Velká letní cena 
Ústeckého kraje. Dále 99. Svatováclavská cena, která je nejvýznam-
nějším sprinterským dostihem v České republice a Charvát CTS Vel-
ká mostecká steeplechase 2020. 

Tak jako loni vyvezlo 15 dobro-
volníků teplárenské společnosti 
opuštěné děti do chomutovského 
zooparku na výlet. „Zařízení jsme 
nabídli pomoc již na jaře letošní-
ho roku, ale vzhledem k epidemii 
covid-19 nám bylo s politováním 
sděleno, že letos s námi z bezpeč-
nostních důvodů prckové nikam 
nevyrazí. Naštěstí jsme to nevzda-
li ani my, ani vedení kojenecké-

ho ústavu a po uvolnění bezpeč-
nostních opatření jsme se dohodli 
na spolupráci. Akce se zúčastnilo  
15 dobrovolníků, z  toho 4 mu-
ži, kteří se dětem věnují již pra-
videlně. Máme pocit, že někte-
ré děti se nám již začínají vizu-
álně podobat,“  sdělila s  úsmě-
vem Miloslava Kučerová, tisková 
mluvčí společnosti United Ener-
gy.                                             (nov)

Strejdové a tety z komořanské teplárny  
vzali děti do chomutovské zoo

KOMOŘANY - Již popáté se sešli zaměstnanci komořanské teplárny 
před branami Kojeneckého ústavu v Mostě, aby se stali náhradními 
tetami a strýčky pro tamní děti. 

Návštěvníky výstava sezná-
mí  s replikami korunovačních 
klenotů z dílny šperkaře Jiří-
ho Urbana i s osudy 22 koru-
novaných panovníků napříč 
pěti staletími. Mistrovskou re-
pliku Českých korunovačních 

klenotů a meče bude výjimeč-
ně možné vidět také s mis-
trovskou replikou středověké-
ho žezla a jablka Karla IV. Sva-
továclavská koruna se tak po-
myslně po čtyřech stoletích se-
tká na jednom místě v původ-

ní soupravě i s korunovačním 
mečem.

Výstava je umístě-
na v přízemí sever-
ního křídla na třetím 
zámeckém nádvoří. 
Přístupná je v běž-
ných provozních ho-
dinách zámku a bude 
přístupná bez prů-
vodce.  Vstupné: 100 
Kč – dospělí / 80 Kč 
– senioři, studen-

ti, děti od 6 let (fotovstupenka  
30 Kč).                               (nov)

Unikátní výstava se prodlužuje
ÚSTECKÝ KRAJ - Jedinečná výstava „České korunovační klenoty na 
dosah“ na zámku Nový Hrad v Jimlíně u Loun je pro velký zájem ná-
vštěvníků prodloužena až do neděle 11. října 2020. Výstava je pří-
stupná v běžných provozních hodinách zámku jako samostatný 
prohlídkový okruh bez průvodce.

ÚSTECKÝ KRAJ - Soutěž Regionální potravina 2020 je ve finále. Po-
slední kolo jedenáctého ročníku soutěže proběhlo v Ústeckém kraji. 
O prestižní ocenění, které je zárukou kvality zemědělských nebo 
potravinářských výrobků, se v Ústeckém kraji  ucházelo celkem 186 
produktů od 43 výrobců. 

Slavnostní vyhlášení vítěze hlavního dostihu.
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MOST – Přesně za týden se zpřístupní veřejnost jezero Most. Slavnostní přestřižení pásky se uskuteční  
12. září, avšak s ohledem na situaci s pandemií bez ceremonií a doprovodného programu. Prvotní, na co 
se musí s otevřením jezera dbát, je BEZPEČNOST! V platnosti je nový návštěvní řád.  

Ten rada města Mostu schválila s platností od 12. září 2020. Stejně tak i provozní a návštěvní řád dět-
ského hřiště v této lokalitě. Přístupné bude dětem zdarma od 1. května do 30. září denně od 9 do 19 ho-
din. „Otevírací doba bude obdobná jako na jiných místech,například ve Fun parku. Je to i z hlediska bez-
pečnosti,“ uvedl primátor Jan Paparega. 

Strážníci po jezeře na člunu
Jakmile se dokončí u jezera plovoucí zařízení a prvky, myslí město na zázemí pro městskou policii. Ta 

by zde měla mít později i svou stálou služebnu. „Diskutovali jsme možnost zakoupit pro strážníky v sou-
vislosti s bezpečností člun a rozhodli jsme se kladně,“ potvrdil primátor. Kromě člunu zde bude také roz-
šířen kamerový systém, aby byla lokalita pod dohledem. 

Koupání na vlastní nebezpečí 
Provozní řád bude vymezovat také možnosti rekreantů, kteří se přijdou k vodě vykoupat. Včetně 

rozdělávání ohňů, grilování a dalších činností. Koupání bude v jezeře zdarma. Město počítá, že na plá-
že, v jejichž okolí jsou a budou přibývat i další atrakce, pořídí také slunečníky a lehátka. Ta budou za 
poplatek. „Ostrý provoz a veškeré detaily budeme řešit až od příštího roku,“ uvedl primátor. 

Kudy k jezeru se psem? 
Jižní svahy, kde se rozprostírá rekreační zóna, hřiště a další mobiliář, bude pro čtyřnohé přátele 

člověka zapovězený. „Vzhledem k tomu, že jižní svahy jsou velmi rozlehlou oblastí, budou na místě ta-
bule, kde bude přesně vymezeno, kde se psi nebudou smět pohybovat a kde ano. Zákaz bude zejména 
v okolí pláží, beach volejbalového hřiště a dalších atrakcí. Určitě to nebude ale tak, že budou mít k je-
zeru lidé se psy přístup zakázán. I  to sem patří. Budou tu koše a pytlíky a věříme, že budou lidé dbát 
na pořádek,“ ujistil pejskaře náměstek primátora Marek Hrvol. 

U jezera i naháči?
Možnost k rekreaci a opalování bude i v místě, kde se nacházejí velké kameny, obdobné těm, kte-

ré jsou i na jezeře Milada u Ústí nad Labem. Bohužel ale není možné mít na plážích písek. „Ten by 
se odtud jednak ztrácel a jednak by kazil vodu v jezeře,“ zdůvodnil primátor Paparega. Jezero, kte-
ré svou velikostí předčí i „Mácháč“, skýtá podle vedení města i zákoutí, která by mohla sloužit ke 
slunění „na adama“. „V tuto chvíli zatím ne, ale do budoucna není vyloučené, že by u jezera moh-
la vzniknout i nudapláž. Bude záležet na poptávce. Prostor k tomu tu je,“ komentoval nápad ná-
městek Hrvol.  

Jak se bude jmenovat?
Radní doporučují zastupitelům schválit název vodní plochy po bývalém lomu Most na jeze-

ro Most. Název vodní plochy jezero Most byl konzultován s Ústavem pro jazyk český Akademie 

věd České republiky. Následně bude název vodní plochy sjednocen v mapových podkla-
dech města a v mapových podkladech významných webových platforem, jako jsou Seznam 
a Google. „Padly i návrhy, že by se mohlo jmenovat jezero jinak, máme tady například vari-
antu vodních ploch se jmény – Matylda, Benedikt apod. Rozhodli jsme se ale pro tento již za-
žitý pracovní název, který charakterizuje lokalitu dost jasně, budou ji znát i lidé na druhém 
konci republiky. Název budou tento měsíc schvalovat i zastupitelé. Uvidíme, zda jej budou 
kvitovat, nebo přijdou s nějakými nápady,“ vysvětlil náměstek Hrvol.   

Windsurfing, kiting a veslování
Město vede dialog i se zástupci vodních sportů. „Sešli jsme se s jachtaři, kajakáři, veslaři, 

potapěči. Měli by zájem provozovat zde vodní sporty a mít zde své zázemí. Jsme tomu určitě 
nakloněni, stejně jako Palivový kombinát. Ale není v našich silách toto financovat. Jednat se 
proto bude s národní sportovní agenturou, zda by byla možná nějaká dotace. K jezeru ale ty-
to aktivity bezesporu patří,“ vysvětlil Jan Paparega.  

Rybolov má stopku
U jezera bude platit zákaz pro rybolov. „Lokalita se nebude zahrnovat do rybářského re-

víru. Není tomu nakloněn ani Palivový kombinát, takže rybáři si musí najít jinou lokalitu,“ 
informoval dále primátor. 

Rodinné domky – hudba budoucnosti
Jezero a jeho okolí je bezpochyby nejatraktivnější lokalitou pro budoucí výstavbu ro-

dinných domků či rekreačních objektů. Zatím ale panuje v této věci řada otazníků a ne-
známých. „Jsou to pozemky, které sice patřily historicky městu, ale jsou zrekultivované a pře-
šly pod stát. Musíme vycházet z tohoto stavu, který neumožňuje, abychom tyto pozemky bez-
úplatně nabyli do vlastnictví. Museli bychom si je odkoupit za stamiliony. I kdybychom je ale 
bezplatně získali, pro město by údržba a dopouštění a další věci znamenaly náklady odha-
dem kolem třiceti až čtyřiceti milionů korun ročně. To není málo,“ uvedl primátor Papare-
ga a zmínil, že město bude zadávat územní studii, která by měla řešit celou lokalitu jezera 
Most včetně možného bydlení. „Do budoucna se to určitě očekává. Ale uvidíme, co nám řek-
ne studie a následně se můžeme začít bavit o případné změně územního plánu, kterou si ur-
čitě do budoucna přejeme všichni,“ doplnil první muž města.  

K jezeru zajede i autobus
K jezeru se mnozí dopravují vozem – zprovozněna byla nedávno i nová komunikace. 

Pěšky i na kole. V budoucnu by měla být možnost i pro ty, kteří nemají auto. Nejblíže k je-
zeru nyní zajíždí autobusová linka MHD č. 16, a to ke Kostelnímu hřbitovu. „Plánujeme, 
že dojde k prodloužení této linky, která by zajížděla blíže k jezeru v nějakých delších časových 
intervalech. Nikoliv však až k vodní hladině či k plážím,“ doplnil ještě Marek Hrvol. 

(sol) 

Užijte si panoramatické výhledy z helikoptéry na městoi jezero Most. Nahlédnete z ptačí perspektivy na mostecko-bílinské lomy a meteorologickou stanici Kopisty. Uvidíte také dominanty, jako jsou hrad Hněvín, zámek Jezeří nebo například Autodrom Most.
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Rekreační zóna jezera Most

LETY VRTULNÍKEM
NAD MOSTECKEM
REKULTIVAČNÍ SAFARI

Užijte si panoramatické výhledy z helikoptéry na město
i jezero Most. Nahlédnete z ptačí perspektivy na 
mostecko-bílinské lomy a meteorologickou stanici Kopisty. 
Uvidíte také dominanty, jako jsou hrad Hněvín, zámek 
Jezeří nebo například Autodrom Most.
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REZERVACE A INFORMACE O TRASÁCH A ČASECH LETŮ

Hrad Hněvín s jezerem Most

Rekreační zóna jezera Most

LETY VRTULNÍKEM
NAD MOSTECKEM
REKULTIVAČNÍ SAFARI

Lety vrtulníkem se uskuteční 12. září od 
10 do 16 hodin.


